

Hidup The Kehidupan Maksimum

Steve Flatt



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa

Kenyataan Presiden

Kami mengesyorkan agar anda mempelajari Bible anda untuk menentukan ketepatan apa yang dinyatakan dalam pelajaran ini atau daripada mana-mana sumber lain. "Komentari" yang dibentangkan dalam pelajaran International Institute of Biblical Knowledge (IBKI) adalah pendapat pengarang atau penyusun. Pendapat sering mendapat laluan mereka ke dalam pelajaran audio, video, dan cetakan, serta ulasan Alkitab; dan, dalam ajaran pendakwah, pendeta, pendeta, imam atau rabbi.

Anda harus sentiasa mengesahkan semua komen, pendapat dan ajaran ini kerana adalah tanggungjawab ANDA untuk mencari, mengetahui dan melakukan kehendak Tuhan. Untuk menyemak kebenaran mana-mana pengajaran, baca terjemahan Bible yang berbeza, dan rujuk kamus dan leksikon Bible untuk mempelajari makna perkataan atau frasa yang tidak dikenali. Berhati-hati dengan sebarang definisi kamus, kerana kamus memberikan makna perkataan dan frasa daripada bahasa asal kepada penggunaan semasa. Makna perkataan dan frasa juga berubah mengikut peredaran masa. Juga, beberapa perkataan Yunani boleh diterjemahkan kepada satu perkataan, yang boleh memutarbelitkan makna asal.

Izinkan Tuhan berbicara kepada anda dari Firman Kudus-Nya seperti yang tertulis dalam Alkitab.

IBKI memberikan kebenaran untuk memuat turun dan mengeluarkan semula bagi tujuan bukan komersial pelajaran secara keseluruhannya tanpa perubahan atau bayaran.

Randolph Dunn, Presiden

Hubungi kami: vinay_coc@rediffmail.com

Laman web: www.thebibleway.net/IBKIMalay.html

Menjalani Kehidupan Maksimum Dengan Kuasa dan Tujuan

pengenalan

Tuhan dalam kebijaksanaan-Nya mencipta satu ciptaan yang unik, manusia. Dia menciptakannya menurut rupanya. Semua ciptaan-Nya yang lain adalah bersifat robotik dengan melakukan hanya seperti yang diciptakan untuk dilakukan, tidak mengeluh dan tidak memberontak; iaitu, tanpa keupayaan untuk memilih.

Manusia juga dicipta dengan tujuan dan dengan kebolehan logik dan penaakulan. Mereka boleh membuat keputusan dan memilih. Pilihan kita sama ada membantu atau membahayakan produktiviti kita dalam memenuhi tujuan kita. Mereka juga membantu atau menjejaskan keupayaan kita untuk menjalani kehidupan yang memuaskan. Pelajaran yang dibentangkan dalam "Menjalani Kehidupan Maksimum dengan Kuasa dan Tujuan" direka untuk membantu kita mencapai potensi penuh kita.

Bab 1

Apa yang saya buat di sini?

Pernah ada seorang rakan yang apabila dia pergi untuk bercakap, ke mana sahaja dia pergi, dia memulakan setiap ucapan dengan bertanya soalan; Kenapa awak ada di sini? Tidak kira ke mana dia pergi, ke mana sahaja dia pergi, dia bangun dan berkata, "Kenapa kamu di sini?" Pada suatu hari dia bercakap di sebuah institusi mental. Dia berdiri dan mula seperti biasa. Dia berkata, "Mengapa kamu di sini?" Terdapat jeda yang lama, seorang rakan berdiri di belakang dan berkata, "Baiklah, kita semua di sini kerana kita tidak semua di sana."

Bagaimanakah anda menjawab soalan itu hari ini? Mengapa anda berada di sini dan ke mana anda pergi? Oliver Wendell Holmes, Hakim Mahkamah Agung yang terkenal, terkenal kerana tidak berfikir. Suatu ketika dia berada di dalam kereta api, konduktor datang kepadanya dan lihatlah, dia telah kehilangan tiketnya. Konduktor itu mengenalinya dan berkata kepadanya, "Sekarang, Yang Berhormat, jangan risau tentang itu. Anda akan dapati tiket itu nanti. Apabila anda melakukannya, hantarkan sahaja kepada kami." Oliver Wendell Holmes memandangnya dan berkata, "Orang baik saya, saya tidak bimbang anda mendapat tiket anda." Dia berkata, "Saya memerlukan untuk mengetahui ke mana saya pergi."

Berita baiknya ialah Tuhan tahu mengapa anda berada di sini dan Dia tahu ke mana anda perlu pergi. Dia mahu memperkasakan anda untuk menjalani kehidupan. Tuhan mempunyai tujuan yang sangat jelas dan jelas untuk hidup anda. Tuhan tidak menjadikan sesuatu tanpa tujuan. Jika anda masih hidup, Dia mempunyai tujuan untuk anda. Tragedinya ialah kebanyakan orang menjalani sepanjang hidup mereka tidak pernah belajar apa tujuan itu, tidak pernah menemui niche mereka dan tidak pernah mengetahui di mana mereka sesuai.

Orang ramai cenderung menjalani kehidupan mereka pada satu daripada tiga tahap kehidupan.

1. Pembajak

Hampir separuh daripada dunia ini adalah pelacur. Mereka adalah orang yang hidupnya robotik. Mereka tidak benar-benar hidup; mereka hanya wujud dan hanya mengeluarkannya. Mereka bergelut melalui kehidupan. Jika anda bertanya kepada mereka, untuk apa anda hidup? Mereka akan berkata, "Hujung minggu" atau "percutian dua minggu

saya pada bulan Ogos." Mereka plodder. Mereka menempuh hidup dan mereka merindunya.

2. Penolak

Hampir separuh lagi penduduk adalah penolak. Penolak adalah pengejar lobak merah, mereka adalah pemanjat tangga dan mereka yang dunia anggap berjaya. Ini adalah orang-orang yang dicemburui oleh penjaja kerana mereka telah menghasilkan wang, harta benda dan prestij. Bagi seorang plodder, kehidupan dia pusher kelihatan cukup baik. Tetapi hakikatnya, akhirnya si penolak merasai kekosongan yang membajak. Kerana selepas mereka memperoleh begitu banyak wang, banyak kereta yang bagus dan memberikan segala-galanya kepada anak-anak mereka, mereka bertanya kepada diri sendiri: Mengapa saya tidak berasa puas?

Sungguh mengagumkan bilangan buku yang memenuhi rak kedai buku dalam beberapa tahun kebelakangan ini yang menunjukkan kekosongan kejayaan. Berikut adalah empat atau lima tajuk beberapa buku yang telah keluar: Harga Kejayaan, Adakah Berbaloi? Atau bagaimana pula dengan ini, Jika Saya Sangat Berjaya, Mengapa Saya Rasa Hidup Ini Palsu? dan Perangkap Kejayaan, Fikirkan Semula Cita-cita Anda. Ini satu. Pencarian Makna. Izinkan saya memberi anda satu lagi, Melangkaui Kejayaan, Menghadapi Blues Track Pantas. Anda tidak perlu membaca buku-buku itu untuk mengetahui apa yang mereka katakan, bukan?

Apa yang mereka katakan? Mereka mengatakan bahawa apa yang dunia ini panggil kejayaan tidak memuaskan. kenapa? Kerana itu bukan tujuan kita. Tuhan tidak meletakkan anda di bumi ini untuk mencari wang. Moto beliau untuk hidup bukanlah: "Dapatkan semua yang anda boleh dan duduk di atas tin anda." Itu bukan tujuan Tuhan. Tuhan tidak menjadikan anda mendaki tangga kejayaan yang sewenang-wenangnya yang tidak Dia bina.

3. Hidup Bermatlamat

Hanya segelintir orang yang berharga di dunia lama ini yang menyedarinya. Ia dipanggil hidup bermatlamat. Ini adalah segelintir orang yang telah menemui rancangan Tuhan untuk hidup mereka dan apabila mereka mencapai tujuan itu, mereka mendapat kuasa, mereka mendapati kepentingan dan mereka mendapat kepuasan. Lebih-lebih lagi, mereka inilah yang memberi impak terbesar kepada dunia lama ini.

Apabila anda melihat merentasi sejarah pada orang yang telah membuat impak terbesar di dunia ini, mereka bukanlah orang yang paling bijak, bukan yang paling berpendidikan dan bukan yang paling kaya. Tidak, orang yang telah membuat perubahan terbesar di dunia ini, untuk kebaikan atau keburukan, adalah mereka yang mempunyai keyakinan terdalam yang berpunca daripada tujuan yang tulen. Sama ada Lincoln, Buddha, Marx, atau Jesus, betul atau salah, baik atau buruk, mereka yang telah membuat perubahan terbesar ialah mereka

yang didorong oleh sesuatu tujuan. Kehidupan yang hebat adalah kehidupan yang bermatlamat, mereka bukan pelacur dan mereka bukan penolak.

Jika anda ingin menjalani kehidupan yang maksimum, anda perlu memanfaatkan tujuan Tuhan untuk hidup anda dan menemui, mengembangkan dan mengekalkannya.

Berikut adalah beberapa rujukan kepada lelaki yang menemui dan menjalani kehidupan di peringkat ketiga - hidup bermatlamat. Pertama ialah Daud, Raja Israel dari Perjanjian Lama. Perjanjian Baru berkata dalam Kisah 13:36 "Sebab apabila Daud melaksanakan kehendak Tuhan dalam generasinya sendiri, dia tertidur (meninggal dunia); dia telah dikebumikan." Hebat tak ayat tu? Seseorang berkata, "Apa yang hebat tentang itu? Dia memenuhi kehendak Tuhan dan kemudian dia mati." Apa lagi yang boleh anda katakan tentang seseorang? Dia melakukan apa yang Tuhan mahu dia lakukan dalam hidupnya. Kemudian dia mati. Dia mati, hebat, tiada lagi yang perlu dilakukan. Dia adalah apa yang Tuhan kehendaki kepadanya dan kemudian dia mati-sebuah batu nisan. Dia melayani tujuan Tuhan dalam generasinya.

Contoh lain ialah Rasul Paulus. Sekarang ada seorang lelaki yang tahu tujuan hidupnya. Dia berkata dalam Kisah 20:24 "Saya menganggap hidup saya tidak berharga bagi saya, sekiranya saya dapat menamatkan perlumbaan dan menyelesaikan tugas yang diberikan Tuhan Yesus kepada saya." Gariskan kata-kata itu dalam Alkitab anda: Selesaikan tugas yang diberikan Tuhan Yesus kepada saya.

Dalam siri ini, saya mahu anda menemui tugas yang Tuhan mahu anda selesaikan. Ia tidak semestinya sama dengan Paul, sebenarnya, ia tidak akan sama. Tetapi menjelang penghujung siri kami, matlamat saya adalah untuk anda mempunyai sesuatu yang anda tidak miliki sekarang. Saya mahu anda mempunyai rancangan hidup yang ditulis, Ya, rancangan hidup yang telah ditulis! Anda mungkin berkata "Nah, saya tidak pernah melakukannya." Mungkin itulah sebabnya anda seorang pelacur. Mungkin itulah sebabnya anda terperangkap pada treadmill penolak itu. Saya mahu kita belajar Bible dan berdoa. Saya mahu anda menulis rancangan hidup anda sendiri. Saya hairan berapa ramai ahli perniagaan yang akan menghabiskan masa berminggu-minggu membuat rancangan perniagaan bertulis untuk syarikat mereka. Atau berapa ramai guru yang akan menghabiskan berjam-jam bekerja pada rancangan pelajaran untuk kelas mereka, namun tidak pernah terfikir untuk benar-benar membina rancangan kehidupan.

Mari kita mula membangunkan rancangan hidup untuk kehidupan maksimum dengan mempertimbangkan tujuan umum Tuhan untuk manusia. Dalam pelajaran lain dalam siri ini, Kehidupan Maksimum, aplikasi khusus untuk kehidupan kita sendiri akan dibuat apabila ia dikaji semula.

Apakah tujuan Tuhan bagi umatnya?

1. Untuk dikasihi oleh Allah.

Dalam Efesus 2:4-5 Paulus berkata, "Tetapi oleh karena kasih-Nya yang besar kepada kita, Allah, yang kaya dengan kemurahan, telah menghidupkan kita..." Dia menjadikan kita mengasihi kita. 1 Yohanes 4:10, "Ini adalah kasih: bukan kita yang mengasihi Tuhan, tetapi Dia yang mengasihi kita dan telah mengutus Anak-Nya sendiri sebagai pendamaian bagi dosa-dosa kita." Itulah keseluruhan motivasi di sebalik penyaliban.

Sekarang orang, jika anda terlepas itu, anda benar-benar merindui sebab utama untuk hidup. Saya kagum melihat berapa ramai orang yang merinduinya cenderung berfikir bahawa Tuhan tidak menyukai mereka dan Tuhan meletakkan mereka di sini untuk berlari melalui labirin untuk melihat bagaimana Dia boleh menyesatkan mereka. TIDAK! Buang diri anda daripada jenis pemikiran yang mengatakan Tuhan tidak mengasihi anda. Jika tidak, anda tidak akan menemui tujuan hidup anda. Tuhan mengasihi anda lebih daripada apa-apa atau orang lain yang mungkin.

2. Untuk mengurus Ciptaannya.

Dia menetapkan tujuan itu di Taman Eden. "Maka Allah menciptakan manusia menurut gambar-Nya, menurut gambar Allah diciptakan-Nya dia; lelaki dan perempuan diciptakan-Nya mereka. Allah memberkati mereka dan berfirman kepada mereka: "Beranakcuculah dan bertambah banyak; penuhilah bumi dan taklukkanlah itu, berkuasalah atas ikan-ikan di laut dan burung-burung di udara dan atas segala binatang yang merayap di bumi." (Kejadian 1:27-28)

Orang ramai, ini adalah konsep stewardship. Tuhan kita memiliki segala yang ada dan kita diletakkan di sini sebagai pengurus. Dalam erti kata lain, kami diletakkan di sini sebagai pengurus. Ia seperti rakan di kedai runcit besar. Dia tidak memiliki semua stok di rak, tetapi dia bertanggungjawab ke atasnya. Dia diletakkan di situ oleh pemilik kedai itu untuk menjaganya. Allah jadikan manusia untuk berhemah mengurus seluruh bumi, dahulu dan sekarang. Itulah sebahagian daripada sebab kami berada di sini.

3. Untuk melakukan perkara yang baik.

Dia membuat kita melakukan perkara yang baik. Efesus 2:10 menjelaskannya dengan sempurna, "Sebab kita ini buatan Allah, diciptakan dalam Kristus Yesus untuk melakukan pekerjaan baik, yang telah dipersiapkan Allah sebelumnya untuk kita lakukan." Sekarang nanti kita akan melihat apa jenis perkara baik yang Tuhan ciptakan untuk kita lakukan, dan anda juga akan berpeluang untuk menganalisis kehidupan anda sendiri dan mengutamakan perbuatan baik yang Tuhan benar-benar mahu anda lakukan dalam konteks kewujudan anda sendiri kerana kita semua mempunyai kewujudan yang berbeza. Kami menjalani kehidupan yang berbeza.

4. Untuk menikmati hidup.

Yohanes 8, Yesus memberitahu kita syaitan adalah pendusta; sebenarnya, dialah bapa segala kebohongan. Sudah tentu, pembohongan terbesar yang Syaitan pernah membuat manusia membelinya ialah Tuhan kita mahu kita sengsara. Di Taman Eden, Syaitan pada dasarnya memberitahu Hawa ketika dia melihat buah itu, "Oh, Tuhan tidak mahu kamu berseronok. Tuhan tidak mahu kamu benar-benar menikmati kehidupan." Dia telah memusnahkan kita berjuta-juta dengan pembohongan lama itu sejak itu.

Yesus berkata "Aku datang supaya kamu mempunyai hidup dan mempunyainya dalam kelimpahan." (Yohanes 10:10) Itulah ayat tema kami untuk keseluruhan siri ini. "Aku datang supaya kamu mempunyai hidup dan memilikinya dalam segala kelimpahan." Bacalah itu sekali lagi "Aku datang supaya kamu mempunyai hidup dan mempunyainya dalam kelimpahan."

Paulus berkata dalam 1 Timotius 6:17 "berharaplah kepada Allah yang dengan limpah menyediakan untuk kesenangan kita." Dengarkan saya kerana ini akan memusnahkan beberapa pembohongan yang Syaitan telah anda percayai. Tuhan menjadikan kamu berseronok. Dia membuat anda menikmati kehidupan, tetapi itu datang dengan menjalankan tujuan-Nya untuk kita, bukan dengan mempercayai semua pembohongan syaitan. Itulah sebahagian daripada kunci yang akan kita temui sepanjang pelajaran yang tinggal. Orang ramai, tandai empat tujuan ini dengan baik kerana kita akan kembali kepada mereka.

Mengapakah menjalankan tujuan Tuhan begitu penting?

1. Ia meningkatkan motivasi saya.

Ia meningkatkan motivasi saya kerana tujuan memberikan motivasi. Apabila anda menemui jawapan kepada soalan itu, mengapa saya berada di sini? Ia akan memukau anda betapa banyak lagi tenaga yang anda ada. Anda akan melompat dari katil sambil berkata, "Selamat pagi, Tuhan!" bukannya, "Ya Tuhan, sudah pagi!" Tuhan berkata dalam Yeremia 29:11, "Sebab Aku ini mengetahui rancangan-rancangan apa yang ada pada-Ku mengenai kamu,' demikianlah firman Tuhan, 'rancangan untuk membahagiakan kamu dan bukan untuk mencelakakanmu, rancangan untuk memberikan kepadamu harapan untuk masa depan.'" Bagaimana hal itu membuat anda rasa?

Apabila anda memasukkan tujuan Tuhan untuk hidup anda, anda menjadi bersemangat. Sebenarnya, tahukah anda dari mana kita mendapat perkataan semangat? Semangat berasal daripada dua perkataan Yunani yang digabungkan—en theos, yang bermaksud "dalam Tuhan." Apabila anda berada dalam Tuhan, dalam kehendak-Nya, dalam rancangan-Nya dan dalam tujuan-Nya, anda bersemangat. Ia automatik.

Sekarang jelas, saya bukan hanya bercakap tentang menjadi seorang Kristian. Saya tidak suka untuk mengatakan ini, tetapi anda sudah tahu, terlalu ramai orang Kristian tidak bersemangat sama sekali. Sebabnya, selepas mematuhi injil yang menjadi asas tujuan Tuhan

untuk hidup mereka, mereka berhenti mencari tujuan Tuhan. Mereka berhenti mencari di sini. Mereka berhenti melihat orang percaya yang lain. Ia seperti mereka mematuhi Injil, dengan percaya, bertaubat, mengaku dan dibaptiskan ke dalam Kristus dan berkata, "Terima kasih Yesus, untuk pengampunan dan keselamatan, saya akan mengambilnya dari sini." Mereka melompat masuk dan mereka memandu ke padang pasir yang tekun, atau padang pasir menolak sehingga mereka kehabisan gas. Tetapi dengan hidup dalam rancangan Tuhan untuk hidup anda setiap hari tangki anda tetap penuh dan anda tetap bermotivasi. Ia membuat semua perbezaan di dunia.

2. Ia menghilangkan gangguan.

Ini adalah kunci! Salah satu perangkap generasi ini ialah kita mempunyai terlalu banyak pilihan, bukan? Semasa saya masih kecil, kami mempunyai tiga saluran TV yang kami terima di televisyen hitam putih lama kami. Hanya satu yang masuk jelas dengan telinga arnab. Dengan kabel dan satelit dan beratus-ratus saluran, ramai yang menumpukan kepada berita, sukan, filem, pornografi, komedi atau kartun, kami mempunyai banyak pilihan. Kini Ipod dan telefon bimbit menyediakan lebih banyak pilihan. Gangguan adalah banyak.

Kami telah meningkatkan teknologi dengan mobiliti. Pilihan untuk mengisi masa kita tidak terhad, tetapi masa kita terhad. Kita masih ada 24 jam sehari. Terus terang, ramai di antara kita tidak mempunyai masa untuk melakukan segala-galanya. Saya tidak mempunyai masa untuk melakukan semuanya. Penolak, dan terdapat banyak penolak di luar sana yang perlu mendengar ini. Penolak berfikir lebih banyak mereka selesai, lebih berpuas hati mereka. salah! salah! salah! Pemilihan ialah nama permainan untuk keberkesanan. Tumpukan tenaga anda pada apa yang Tuhan mahu anda lakukan, bukan apa yang orang lain mahu anda lakukan. Apabila anda mengasah tentang tujuan sebenar anda untuk hidup, ia bukan sahaja memberitahu anda apa yang perlu anda lakukan, ia juga memberitahu anda apa yang anda tidak perlu lakukan.

Terlalu ramai daripada anda sangat cekap, tetapi anda tidak berkesan. Adakah anda tahu apa perbezaan antara cekap dan berkesan? Kecekapan adalah melakukan perkara yang betul, keberkesanan adalah melakukan perkara yang betul. Saya mahu memastikan saya melakukan perkara yang betul, bukannya hanya melakukan perkara yang betul. Jika anda tidak berhati-hati, anda akhirnya akan menyusun kerusi geladak di Titanic. Pernahkah anda terfikir tentang itu? Nampak elok, kemas dan tersusun, tapi kapal karam. Keberkesanan!

Peter Drucker mungkin merupakan guru pengurusan terkemuka abad yang lalu ini. Beliau pernah ditanya: Apakah perkara asas yang perlu diketahui oleh setiap pemilik perniagaan? Drucker berkata, "Hanya ada dua soalan berkaitan perniagaan yang perlu diketahui oleh pemilik. Nombor satu, apakah perniagaan saya? Dan nombor dua, bagaimana perniagaan?" Itu yang anda perlu tanya. Apakah perniagaan saya dalam hidup? Dan soalan nombor dua, bagaimana perniagaan?

Fokus kehidupan mempunyai kuasa yang luar biasa; ia seperti cahaya yang difokuskan. Ambil cahaya dan fokuskannya melalui kaca pembesar. Anda akan menumpukan tenaga

cahaya ke tempat ia boleh membakar sekeping kertas. Jika anda mengambilnya dan menumpukan lebih banyak lagi, anda mencipta sesuatu yang dipanggil laser yang boleh memotong apa sahaja. Cahaya tertumpu mempunyai kuasa, cahaya meresap tidak mempunyai kuasa itu—dengan cara yang sama dengan kehidupan. Hidup tertumpu mempunyai kuasa. Life diffused tiada kuasa langsung. Paul memahami perkara ini, dia berkata dalam Filipi 3:13, "Tetapi satu perkara yang saya lakukan: Melupakan apa yang di belakang dan berusaha mengejar apa yang di hadapan, saya berlari untuk memenangi gol." Permainan nombor satu di Amerika sekarang ialah Trivial Pursuit dan saya tidak bercakap tentang permainan papan. Saya bercakap tentang kehidupan.

Rata-rata orang Amerika yang akan hidup hingga kira-kira umur 85 akan menghabiskan kira-kira sepuluh tahun menonton televisyen. Beritahu saya, daripada semua perkara yang telah anda tonton, adakah anda sudah cukup melihat yang patut diabaikan selama 10 tahun?

Sebahagian daripada anda terlalu sibuk. Sebahagian daripada anda, sebahagian daripada kita, ditarik ke arah yang terlalu banyak, bukan melakukan perkara yang tidak baik, tetapi mengejar perkara yang remeh. Hasil akhirnya mengecewakan. Kehidupan maksimum menghilangkan gangguan.

3. Ia menarik bantuan.

Terdapat begitu sedikit orang yang tahu ke mana hala tuju mereka dalam hidup sehingga jika anda akan memikirkannya; mereka akan mahu pergi dengan anda. Itulah sifat binatang itu. Jika mereka merasakan anda mempunyai tujuan, mereka akan mahu pergi. Itu benar dengan orang yang didorong oleh tujuan yang menuju ke arah yang salah. Terdapat ramai orang, David Koresh, Louis Farrakhan dan Shirley MacLaine di dunia ini, membawa orang lain ke arah yang salah. Mereka mendapat pengikut hanya kerana mereka mempunyai tujuan. Jika anda mengikut tujuan Tuhan untuk hidup anda, anda akan dihormati, anda akan dicontohi dan anda akan diikuti.

Cara terbaik untuk membantu orang lain adalah menjadi seperti yang Tuhan ciptakan anda. Itulah cara terbaik untuk membantu orang lain, untuk MENJADI apa yang Tuhan jadikan anda. Jika seperti Daud, anda melayani tujuan Tuhan dalam generasi anda. Tuhan akan memberkati banyak, banyak kehidupan melalui anda.

4. Ia menyediakan saya untuk penilaian Tuhan.

Ini benar-benar yang paling penting dari semua. Satu daripada hari ini, kita akan mati. Satu daripada hari ini, saya akan mati. Satu daripada hari ini, anda akan mati. Satu daripada hari ini, semua apa yang kita panggil sejarah akan berakhir dan kita akan berdiri di hadapan takhta penghakiman Tuhan, demikian kata Ibrani 9:26-27, Roma 14:10 dan banyak petikan

lain dalam Kitab Suci. Saya pernah mendengar beberapa orang berkata bahawa apabila kita berdiri di hadapan kerusi penghakiman itu, itu akan menjadi peperiksaan akhir kehidupan. Tidak, pada masa itulah anda mendapat semula kertas ujian anda. Kami sedang dalam peperiksaan akhir sekarang kerana kami sudah mendapat soalan. Kami sedang mengusahakan jawapannya. Setiap hari, kami mengisi tempat kosong.

Anda berkata, "Tunggu sebentar, saya tidak tahu soalan apa yang ada pada peperiksaan akhir." Nah, hanya ada dua. Apabila anda berdiri di hadapan takhta pengadilan Tuhan, saya akan memberitahu anda sekarang apa itu. Ada dua soalan sahaja. Mereka, diparafrasakan dan dinyatakan secara umum, "Apa yang kamu lakukan dengan anak saya Yesus Kristus?" Dan "Apa yang anda lakukan dengan hidup anda?" Tuhan kita adalah Pencipta dan Penguasa. Dia telah melaburkan bakat, kebolehan dan karunia tertentu dalam diri anda dan dia telah merancang fungsi tertentu dalam Badan, Gereja, untuk anda lakukan. Bagaimana dengan peperiksaan anda? Apakah jawapan yang telah anda isi minggu lepas? Apakah yang anda akan tulis dengan tindakan anda minggu ini?

Matlamat kami ialah pada penghujung siri ini anda akan mempunyai rancangan hidup, yang benar-benar berdasarkan tujuan Tuhan untuk anda. Tetapi, untuk menutup pelajaran ini saya ingin bertanya soalan kedua dahulu. "Apa yang anda lakukan dengan hidup anda hari ini?" Kerana menjalani kehidupan dengan sebaik mungkin dengan inisiatif dan kuasa kita sendiri tidak akan menghilangkan satu dosa pun. Kita terlalu tercemar oleh dosa sehingga kita tidak boleh hidup bersama Tuhan selama-lamanya di syurga kerana Dia Maha Suci. Pada-Nya ada terang dan tidak ada kegelapan sama sekali. Kita tidak akan pergi ke syurga dengan kejahatan kita, dan kita semua mempunyai kemungkaran. Jadi, apakah jawapan anda kepada soalan pertama Tuhan "Apa yang kamu lakukan dengan anakku Yesus Kristus?" Berita baiknya ialah, Dia menghantar Anak-Nya untuk mati di atas salib itu, supaya jika melalui iman kita menyambung ke salib itu, percaya dan percaya bahawa Yesus adalah Anak Tuhan, bersedia untuk mengaku itu di hadapan sesiapa pun, bertaubat, yang bermaksud berpaling; iaitu, memalingkan hidup anda daripada perkara-perkara remeh dan duniawi, mengubah kehidupan duniawi dan berdosa anda dengan berkata, "Saya mahu mengikut Dia." Kemudian memuncaknya respons iman itu dengan dibaptiskan, menghidupkan semula kematian, penguburan dan kebangkitan Kristus, supaya anda boleh bebas daripada dosa anda. Itulah permulaan, itulah kelahiran. Sejak itu, ia adalah mengasihi Yesus, mengasihi Yesus kerana menyelamatkan anda, mengasihi Yesus kerana Dia mengasihi anda terlebih dahulu. itulah kelahirannya. Sejak itu, ia adalah mengasihi Yesus, mengasihi Yesus kerana menyelamatkan anda, mengasihi Yesus kerana Dia mengasihi anda terlebih dahulu. itulah kelahirannya. Sejak itu, ia adalah mengasihi Yesus, mengasihi Yesus kerana menyelamatkan anda, mengasihi Yesus kerana Dia mengasihi anda terlebih dahulu.

Soalan nombor satu pada Hari Penghakiman ialah: "Apa yang kamu lakukan dengan Puteraku Yesus Kristus?" Adakah anda bersedia untuk membuat komitmen kepada-Nya sekarang? Ingat ini adalah batu asas, ia adalah tujuan yang Tuhan ada untuk hidup anda. Di sinilah ia bermula. Datanglah kepada Kristus hari ini. Pelajaran # 1296 12 Januari 1997

Apakah Nilai Saya?

Dalam bukunya, *Ordering Your Private World*, Gordon MacDonald menceritakan tentang seorang rakan yang bertugas di kapal selam nuklear di Mediterranean. Pada suatu ketika semasa kapten berada di kuartersnya, pegawai bertugas berada di dalam perut kapal selam itu. Terdapat banyak lalu lintas tentera laut di atas kepala sehingga dia terpaksa membuat beberapa gerakan yang agak mendadak dan mengejut untuk mengelakkan sebarang kemungkinan pelanggaran.

Dalam beberapa saat kapten turun ke jambatan, bilik kawalan. Dia memandang pegawai bertugas dan bertanya "Adakah semuanya baik-baik saja?" "Ya tuan," jawab pegawai bertugas. Kapten itu melihat sekeliling dan mula naik semula ke atas tangga sambil menggomam dalam nafasnya, "Semuanya kelihatan baik bagi saya juga."

Apabila saya membaca ilustrasi kecil itu, ia mengingatkan saya banyak tentang kehidupan. Di sekeliling bahaya sedang mengintai—di atas kita, di sekeliling kita dan di bawah kita. Ada perkara yang boleh merosakkan hidup kita. Kapten berjaga-jaga, agak cuba untuk mengendalikan setiap gangguan yang mungkin menghampiri mereka, segera pergi ke bilik kawalan dan melihat sekeliling dan bertanya "Adakah semuanya baik-baik saja di bawah?"

Saya mahu anda melupakan sementara semua yang berlaku di sekeliling anda. Cuba yang terbaik untuk melupakan gangguan, kekecewaan dan bahaya yang pergi jauh ke dalam, sehingga ke bilik kawalan anda. Tempat Kitab Suci menyebut hati. Lihat sekeliling dan lihat sama ada semuanya kelihatan baik untuk anda juga.

Lihatlah, kunci untuk membina kehidupan maksimum bukanlah menjaga apa yang ada di luar sana tetapi menjaga apa yang ada di sini, hati, fikiran atau akal. Seperti kapal selam itu, ia yang mengemudi.

Jauh di dalam yang menentukan sama ada kejayaan atau kegagalan perjalanan. Dalam kehidupan manusia, perkara-perkara itu dipanggil nilai. Perkara-perkara teras yang anda hargai dan hayati berada dalam sanubari jiwa anda. Mereka adalah intipati kehidupan. Mari kita turun dan lihat nilai kita.

Apakah nilai anda?

a. Nilai anda menentukan hala tuju anda.

Pernahkah anda perasan berapa ramai orang yang tidak tentu arah dalam hidup? Orang seperti jiran atau rakan sekerja anda mengikuti arus dan bergolek dengan pukulan. Jika ada trend, mereka mengejar trend tersebut. Mereka hanya melambung ke sana ke mari. James berkata "Orang yang berfikiran dua kali tidak stabil dalam semua yang dia lakukan." (Yakobus 1:8) Beberapa ayat sebelumnya, dia membandingkan lelaki yang berfikiran dua kali itu dengan gabus atau pelampung di laut yang dilambung ombak.

Sekarang kita tidak sering menggunakan istilah itu hari ini. Kami tidak bercakap tentang orang yang berfikiran dua kali. Nah, apa yang James cakapkan di sana? Lelaki atau wanita yang berfikiran dua kali ialah seseorang yang tidak pasti dengan nilainya. Terdapat seluruh generasi orang yang tidak dapat menjalani kehidupan maksimum kerana mereka tidak tahu apa nilai mereka.

George Gallup membuat tinjauan pendapat tidak lama dahulu yang menyimpulkan faktor tekanan nombor satu, masalah atau isu yang dihadapi generasi Baby Boomer bukanlah kekurangan wang, kekurangan masa atau konflik hubungan, dan itulah yang beliau panggil, "nilai yang tidak selaras." Dalam erti kata lain, dia berkata, kita mengatakan kita percaya satu perkara dan kemudian kita hidup dalam cara yang sama sekali berbeza.

Sebagai contoh, kami Baby Boomers berkata, "Kami percaya pada keluarga. Kami fikir itu perkara yang paling penting;" bagaimanapun, rata-rata bapa menghabiskan interaksi tanpa gangguan dengan setiap anak kurang daripada dua minit sehari. Dia menyembah kerjayanya. Kami mengatakan bahawa kesihatan yang baik adalah penting. Tetapi, kami mengakui apabila ditanya, "Adakah anda makan dengan betul?" "Tidak, tidak juga." Anda bertanya, "Adakah anda bersenam?" "Tidak, kami tidak bersenam, tetapi kesihatan yang baik adalah penting bagi saya." Kami mengatakan perkara seperti, "Kebendaan adalah buruk." Kemudian pergi jauh dalam hutang cuba untuk bersaing dengan Joneses.

Apabila anda mempunyai nilai yang bersaing, anda adalah kapal yang mati di dalam air. Anda tidak akan pergi ke mana-mana. Itulah sebabnya Salomo berkata dalam Amsal 4:23, "Di atas segalanya, peliharalah hatimu, kerana itu adalah mata air kehidupan." Dia berkata: Apa yang anda hargai mengarahkan hidup anda. Jika anda jujur memberitahu saya apa yang anda hargai dalam hidup, saya boleh meramalkan ke mana hidup anda akan pergi. Setiap keputusan yang anda buat adalah berdasarkan nilai anda; mereka mengarahkan hidup anda.

b. Nilai anda akhirnya menentukan nasib anda.

Tidakkah itu masuk akal? Jika nilai saya mencatatkan kursus yang saya akan ikuti maka mereka cukup baik memastikan ke mana saya akan berakhir. Yesus berkata dalam Markus 8, ayat 36 dan 37, "'Apakah gunanya seseorang memperoleh seluruh dunia, tetapi kehilangan nyawanya? Atau apakah yang dapat diberikan seseorang sebagai ganti nyawanya?'" Apa yang anda hargai ialah apa anda memberikan hidup anda, dan akhirnya itulah yang anda akan berikan jiwa anda. Jadi nilai adalah amat penting, ia adalah gandar yang memusingkan roda.

Di manakah saya boleh mendapatkan nilai saya?

Anda mendapatkannya dari banyak tempat, tetapi akhirnya terdapat dua sumber asas. Anda mendapatkannya daripada Kristus atau budaya. Dengan kata lain, anda mendapat nilai anda daripada Firman atau dari dunia. Sekarang agak mudah untuk menentukan nilai-nilai Kristus jika anda mengenali Kitab-Nya, Alkitab dan anda akan mempunyai pegangan yang baik tentang apa itu sistem nilai-Nya.

Seseorang berkata, "Bagaimana dengan sistem nilai dunia, budaya kita? Apakah nilai yang mereka cadangkan?" Saya mencadangkan bahawa tempat paling pasti untuk mendapatkan sedikit sinopsis nilai dunia adalah iklan. Dalam masa 15 saat, anda boleh mengetahui perkara yang dunia fikir anda hargai kerana itulah butang yang mereka cuba tolak. Mereka menarik kepada motivasi asas anda. Anda boleh membungkusnya dengan baik dalam tiga perkataan. Kami telah bercakap tentang ini sebelum ini.

a. Keseronokan.

Budaya kita mementingkan keseronokan. Ia adalah industri nombor satu di Amerika sekarang—industri hiburan. Ia mengaut lebih banyak wang daripada mana-mana industri tunggal lain. Kami adalah masyarakat yang sangat sensual. Kami hanya mahu berseronok, jadi jika ia rasa baik kami melakukannya. Itulah nilai yang dicadangkan oleh dunia.

b. Harta benda.

Anda tahu rakyat Amerika percaya pada kehidupan, kebebasan dan pembelian kebahagiaan, bukan? Kita termakan dengan pengambilan. Kami jenis hidup dengan moto bahawa orang yang mempunyai mainan terbanyak akan menang. Dunia secara senyap, tetapi sangat kuat memberi mesej kepada kami: Nilai diri anda adalah sama dengan nilai bersih anda.

c. Kuasa – Prestij – Kedudukan.

Mereka semua dikaitkan bersama. Ia adalah bahagian ketiga sistem nilai budaya. Tengok iklan. Pernahkah anda perasan bagaimana mereka secara licik mahukan anda? Lelaki itu memakai sarung tangan lumbanya, cermin mata gelap itu, masuk ke dalam coupe sukan itu dan juruhebah berkata, "Milik jalan raya." Itulah kuasa di sana. Salah satu yang sangat ironis ialah pengiklan dan kad kredit yang berkata, "Kawal hidup anda!" Adakah anda melihat daya tarikan terhadap nilai kuasa yang dirasakan itu?

Fahamkan ini. Bertentangan dengan dakyah syaitan, Allah tidak menentang semua perkara itu. Terdapat begitu banyak orang yang mempercayai pembohongan bahawa Tuhan adalah seorang yang bijaksana yang berkata, "Jika anda seorang Kristian, anda tidak boleh berseronok, tidak berseronok. Jika anda seorang Kristian, anda tidak boleh mempunyai banyak orang. Harta benda. Anda hampir menjadi orang miskin. Jika anda seorang Kristian, anda mesti menjadi seorang yang lemah lembut, lemah, cacing kecil. Adakah anda tidak pernah mempunyai apa-apa kuasa?" Itu bertentangan dengan apa yang Allah katakan. Tidak! Tidak! Tuhan tidak pernah berkata begitu. Dia tidak pernah mengatakan anda tidak boleh bersenang-senang, Dia tidak pernah mengatakan anda tidak boleh memiliki harta. Dia tidak pernah berkata anda tidak boleh mempunyai kuasa. Apa yang Tuhan katakan adalah itu tidak boleh menjadi nilai anda. Itu tidak boleh menjadi keinginan utama hati anda, atau anda akan terlepas kehidupan maksimum.

John, yang berusia sembilan puluhan dan seorang rasul yang sudah tua, berkata "Jangan mengasihi dunia atau apa pun di dunia. Jika seseorang mengasihi dunia, kasih Bapa tidak ada di dalam dia. Untuk segala-galanya di dunia; Keinginan orang berdosa, keinginan matanya dan kemegahan tentang apa yang dia miliki dan lakukan-bukan berasal dari Bapa, melainkan dari dunia." (NIV) New King James Version menyatakan "Jangan mengasihi dunia atau perkara-perkara yang ada di dalam dunia. Jika seseorang mengasihi dunia, kasih Bapa tidak ada di dalam dia. Sebab semua yang ada di dunia ini - keinginan daging, keinginan mata, dan keangkuhan hidup." (1 Yohanes 2:15-16)

Adakah anda tahu apa itu? Itulah tiga perkara yang baru sahaja kita bincangkan. Nafsu daging—keseronokan, nafsu mata—harta benda dan kesombongan hidup—kuasa. Apa yang Tuhan katakan melalui Yohanes ialah, jangan mengasihi perkara itu, ia bukan dari Bapa, ia datang dari dunia.

Amsal 21:21 menyatakan, "Siapa mengejar kebenaran dan mengasihi mendapat kehidupan, kemakmuran dan kehormatan." Kami mengabaikan ini untuk kejatuhan kami sendiri. Adakah anda perasan faedah tersebut? Jika anda menghargai perkara yang betul, Tuhan akan memberikan anda perkara yang dunia dambakan. Tuhan akan memberi anda kehidupan. Dia akan memberi anda kemakmuran. Dia akan memberi anda penghormatan. Itu kira-kira sama dengan kesenangan, harta benda, dan kuasa. Jika anda menghargai kebenaran dan mengasihi Tuhan berkata, "Selebihnya saya akan uruskan, dan saya akan memberikannya kepada anda dalam ukuran yang sepatutnya untuk menjadikan hidup anda semua yang boleh." Jangan puji sistem nilai budaya. Puji sistem nilai Kristus.

Bagaimanakah saya boleh membina hidup saya di atas nilai yang betul dan berkekalan?

Bagaimana saya boleh melakukannya?

a. Nilaikan apa yang penting.

"Marilah kita menilai sendiri apa yang benar, marilah kita sama-sama belajar apa yang baik." (Ayub 34:4) Lihatlah, sebelum kita boleh melakukan perkara yang baik, kita perlu memahami apa yang baik. Memutuskan perkara yang penting dalam kehidupan seseorang adalah salah satu masalah asas di Amerika.

Seperti yang dinyatakan sebelum ini, generasi ini dicirikan oleh nilai yang tidak selaras. Itu kerana kita jarang meluangkan masa untuk bertanya: Apa yang saya hargai? Apa yang penting bagi saya? Beberapa daripada anda saya pasti melihat kajian baru-baru ini yang menunjukkan bahawa televisyen membentuk nilai anak-anak lebih daripada ibu bapa. Sekarang sedih! Tetapi kita semua tahu itu benar. Seorang kanak-kanak menonton televisyen lima jam sehari. Seorang kanak-kanak jarang menghabiskan masa sebanyak itu dengan ibu bapa. Televisyen membentuk nilai kanak-kanak di Amerika hari ini lebih daripada ibu bapa. Tetapi ini adalah perkara lain, ia bukan hanya kanak-kanak. Kami, orang

dewasa mula memasang TV, video dan filem membentangkan nilai. Apa yang pertama kali kita lihat, kita mungkin melelapkan mata, atau mungkin tercungap-cungap, dan kemudian kita hanya terus menonton dan masa berlalu. Kita mungkin ketawa mengenainya dan selepas beberapa ketika, kita secara tidak sedar menerimanya.

Ini adalah kunci. Kebanyakan rakyat Amerika mengasaskan kehidupan mereka, masa depan mereka, dan masa depan anak-anak mereka pada nilai yang kami tidak pilih pun. Itu tidak terlalu bijak, bukan? Kami mendasarkan seluruh takdir kami pada nilai yang tidak kami fikirkan. Berhenti dan tentukan APA YANG SEBENARNYA PENTING DALAM HIDUP! Kemudian anda perlu menulis definisi kejayaan dalam hidup anda.

Jika anda pelajaran ini benar-benar bermakna kepada hidup anda, anda akan menulis definisi kejayaan anda sendiri. Kemudian jangan biarkan sesiapa atau apa-apa pun mengalihkan anda dari pusat untuk menyebabkan anda membeli definisi kejayaan mereka.

Adakah anda tahu apa itu kejayaan? Ia tidak membuat banyak wang. Ia tidak mempunyai kedudukan yang berkuasa. Ia tidak berseronok setiap minit. KEJAYAAN ADALAH MENGHAYATI NILAI ANDA. Itulah yang berlaku. Ia bukan destinasi; ia adalah perjalanan yang anda tempuhi sambil anda menghayati nilai-nilai yang anda percaya adalah penting. Jangan biarkan orang lain menentukannya untuk anda. Kejayaan adalah menghayati nilai anda.

Sekarang secara kebetulan, remaja, bujang, berkahwin muda, pertengahan umur atau orang suci senior, anda boleh berjaya di mana-mana peringkat hidup anda kerana sekali lagi, kejayaan bukanlah satu titik di hadapan berdasarkan perasaan anda, apa yang anda ada atau apa yang anda lakukan. . Kejayaan adalah menghayati nilai anda hari demi hari. Anda boleh menikmati kejayaan sekarang jika anda mengamalkan nilai anda. Sekarang jelas sekali jika nilai-nilai itu berdasarkan Kristus dan Firman-Nya serta janji-janji-Nya, maka kejayaan yang anda nikmati adalah pemberian Tuhan dan kekal.

Izinkan saya bertanya kepada anda satu soalan: Adakah anda telah meluangkan masa untuk menganalisis perkara yang anda benar-benar hargai? Lebih baik lagi, adakah anda menuliskannya supaya anda boleh menyemaknya dengan kerap? Asas kepada hayat maksimum ialah menilai dahulu perkara yang penting.

Saya fikir salah satu cara terbaik untuk mengetahui perkara yang anda hargai adalah dengan menjawab beberapa soalan mudah. Bayangkan anda berumur 90 tahun, sesetengah daripada anda mungkin, tetapi kebanyakan anda tidak. a) Imbas kembali kehidupan anda dan tuliskan lima perkara yang paling anda mahu lakukan dalam hidup anda. b) Tuliskan apakah lima cara atau perkara yang paling anda mahu orang ingat tentang anda. 10 perkara itu, lima perkara yang paling anda mahu lakukan dan lima perkara yang paling anda mahu orang ingat, ialah nilai teras anda. Kenapa awak tidak buat begitu?

Masalahnya ialah kita jarang meluangkan masa untuk meneliti nilai kita sehingga kita mengalami krisis. Apabila keadaan berjalan dengan baik dan anda berseronok, anda tidak

berhenti dan bertanya sama ada itulah kehidupan sebenarnya? Adakah anda memberi tumpuan kepada perkara yang penting? Tidak, anda hanya melalui kehidupan dan bersenang-senang. Tetapi, apabila hidup anda dikejutkan oleh beberapa krisis iaitu, kematian orang yang disayangi, perceraian, muflis, pemberhentian pekerja, penyakit besar atau anak-anak kacau, kemudian dalam kesakitan anda, anda mula bertanya: Apa yang penting? ? Dengarkan saya; jangan tunggu lembah untuk menjelaskan nilai anda. Tetapkan mereka sekarang, dan jika anda melakukannya, anda akan mengelakkan banyak kesakitan dan anda akan meminimumkan yang lain. Tetapkan sauh tersebut jauh di dalam bilik kawalan kapal anda, nilaikan perkara yang penting.

b. Bail-Out daripada perkara yang tidak penting.

Saya tahu. Anda tidak mempunyai masa untuk melakukan segala-galanya. Terus terang, kebanyakan perkara dalam hidup tidak berbaloi untuk dilakukan walaupun kita mempunyai masa. Kita harus menyampaikannya. Premis utama kepada kehidupan maksimum ialah kehidupan terlalu penting untuk dibazirkan. Jangan mengisi masa anda dengan sampah. Lihatlah Mazmur 119:37, "Palingkanlah mataku daripada perkara-perkara yang sia-sia."

Ketika saya baru sahaja keluar dari kolej, mungkin berumur 22 atau 23 tahun, usia video semakin jelas. Saya terpicat dengan permainan video. Pada masa itu, mereka hanya mempunyai dua, untuk anda orang lama yang ingat mereka mempunyai Pac Man dan Asteroid. Kini mereka boleh melakukan segala-galanya. Tidak lama kemudian dan dengan sedikit kemahiran saya boleh bermain 45 minit hingga satu jam selama satu perempat. Saya akan menangkap diri saya, seperti kedengaran bodoh, pada waktu makan tengah hari saya akan berlalu dan melihat sama ada saya boleh mengalahkan markah yang lain. Dalam perjalanan pulang dari kerja, saya hanya akan singgah dan bermain permainan kecil. Kemudian tiba-tiba saya sedar, saya menghabiskan tiga hingga empat jam sehari untuk TIADA APA-APA. TIADA. Hari ini anda mempunyai permainan komputer.

Sekarang kawan-kawan, sedikit kemudian, kita akan bercakap tentang penjadualan. Jangan salah faham—setiap kehidupan memerlukan rekreasi. Setiap kehidupan memerlukan apa yang saya panggil masa santai, tetapi jangan biarkan ekor menggoyang anjing. Kehidupan terlalu penting untuk membazirkannya pada buku, majalah, TV atau permainan yang tidak bernilai—itu hampir berlebihan, bukan?—permainan yang tidak bernilai.

Berikut ialah aktiviti yang perlu anda lakukan. Carta cara anda menghabiskan hari anda untuk tujuh hari seterusnya. Sekarang anda sepatutnya berbuat demikian. Tetapi lakukan minggu ini. Kemudian letakkan ia di samping nilai anda dan tanya diri anda sama ada anda menjalani perkara yang benar-benar penting untuk anda. Semasa anda melihat aktiviti anda adakah terdapat beberapa perkara yang anda harap anda tidak lakukan? Adakah terdapat beberapa perkara yang anda harap anda tinggalkan dan mengisi masa dengan sesuatu yang lebih berharga.

Dalam Filipi 3:8, Paulus berkata, "Segala sesuatu yang lain tidak bernilai jika dibandingkan dengan harga keuntungan dalam mengenal Kristus." Terdapat seorang lelaki yang mengetahui nilainya dan segala-galanya tentang hidupnya dibentuk berdasarkan nilai terasnya. Saya tidak mengatakan anda akan menjadi seorang Paul, Tuhan menjadikan kita

semua berbeza. Tetapi jika kita ingin menjalani kehidupan yang maksimum, Tuhan mahu kita menilai apa yang penting dan menyelamatkan yang tidak penting dan menumpukan perhatian kepada yang kekal—tumpu pada perkara yang benar-benar kekal.

Terdapat sebuah buku yang keluar beberapa tahun lalu oleh Tony Campolla berjudul, *Who Switched the Price Tag?* Dalam persediaan untuk buku itu, Campolla bertanya kepada sebilangan besar orang berusia 90 tahun, "Jika anda boleh kembali dan menjalani kehidupan anda semula, apakah yang anda akan lakukan secara berbeza daripada yang anda tidak lakukan kali terakhir?" Jawapan nombor satu yang diberikan oleh mereka yang berumur 90 tahun ialah "Saya akan melabur lebih banyak masa dalam perkara yang akan bertahan lebih lama daripada saya." Bukankah itu jawapan yang bagus? Saya akan melabur lebih banyak masa saya dalam perkara yang saya tahu akan bertahan.

Apabila anda menulis nilai teras anda minggu ini dan menganalisisnya, tutup analisis itu dengan soalan ini: Berapa lama nilai ini akan bertahan? Jika salah satu nilai anda ialah keseronokan, adakah anda tahu jawapan jujur anda—beberapa saat—kerana itu semua keseronokan direka untuknya. Ia seperti gula-gula kapas—POOF—ia sudah tiada. Ia akan bertahan beberapa saat dan ia berakhir. Jika salah satu nilai anda ialah harta benda, saya akan memberitahu anda berapa lama ia akan bertahan, ia akan bertahan sehingga ia reput, koyak, pecah atau dicuri. Jika nilai anda adalah kuasa, kedudukan atau kuasa, berapa lama ia akan bertahan? Ia sama ada akan bertahan sehingga seseorang yang lebih bijak, lebih cerah atau lebih pantas datang dan mengambilnya daripada anda, atau sehingga anda mati. Itulah berapa lama ia akan bertahan. Tetapi, apa yang kekal? Itulah maksud keseluruhan Alkitab. Ia mengenai apa yang benar-benar kekal.

"Kami tidak menumpukan perhatian kepada perkara yang kelihatan, tetapi kepada perkara yang tidak kelihatan. Kerana yang kelihatan adalah sementara dan yang tidak kelihatan adalah kekal." Saya telah memberikan anda dua atau tiga perkara di sana. Tetapi Yesus berkata, "Carilah dahulu kerajaan Allah dan kebenarannya." Saya fikir sinonim yang adil untuk kerajaan Tuhan ialah sistem nilai-Nya, membiarkan Dia menjadi Tuhan hati kita. Selebihnya ayat itu berkata, "semua yang lain akan ditambahkan kepada anda yang anda perlukan." (2 Korintus 4:18)

Dalam 1 Korintus 13, Paulus bercakap tentang semua perkara yang akhirnya pudar atau lenyap, tetapi dalam ayat 13 dia menyatakan "Tetapi ketiganya tetap ada:" dan dia terus berkata, "iman, pengharapan, dan kasih." Anda tahu itu adalah perkara yang akan kekal apabila segala-galanya hilang. Mereka harus diwakili dalam sistem nilai saya di suatu tempat. Adakah anda bersetuju dengan itu? Jika saya mahukan nilai yang berkekalan, maka iman, harapan, dan cinta adalah satu-satunya perkara yang akan kekal. Saya pasti mahu itu. By the way, ayat itu menyimpulkan dengan mengatakan, yang terbesar di antara ini adalah CINTA.

"Satu-satunya perkara yang penting ialah iman menyatakan dirinya dalam cinta." (Galatia 5:6) Apabila anda menulis nilai anda, adakah anda akan melihat sama ada nilai tersebut mencerminkan ajaran jelas yang sedang kita pelajari? Kejayaan yang berkekalan dibina di atas nilai yang berkekalan; Iman, harapan, kasih, Firman Tuhan dan Yesus Kristus. Dia adalah

sama semalam, hari ini, dan selama-lamanya. Itulah sebabnya Yesus berkata dalam Matius 16:26, "Apa gunanya seseorang jika dia memperoleh seluruh dunia, tetapi dia kehilangan nyawanya sendiri." Jiwa anda akan kekal selama-lamanya, dan dunia ini tidak. Ia tidak berbaloi untuk menjadi nilai tertinggi.

"Bagi saya hidup adalah Kristus, dan mati adalah Kristus." Apa? "Keuntungan." Hidup adalah Kristus, dan mati adalah keuntungan. Nilai Paul adalah Kristus dan hasilnya adalah keabadian, itu adalah masa depan syurga. Ia hebat. Anda masukkan sebarang nilai lain di dalamnya dan lihat jawapan yang anda dapat. Bagi saya hidup adalah WANG, dan mati adalah - saya akan kehilangan semuanya. Bagi saya hidup adalah KESENANGAN, dan mati adalah - saya tidak akan pernah lagi. Bagi saya hidup adalah KUASA, dan mati adalah - sudah berakhir.

Apabila anda membuat senarai nilai anda, saya ingin memberi jaminan kepada anda bahawa hanya ada satu yang harus mengambil kerusi ketua. Ia adalah satu-satunya yang anda boleh muatkan ke dalam kosong, ayat kecil Paul, "Bagi saya untuk hidup adalah _____ dan mati adalah _____. Satu-satunya yang anda boleh muatkan yang menjadikannya berfungsi. "Bagi saya untuk hidup adalah Kristus, dan mati adalah (sebenarnya) keuntungan." Asas untuk berjaya, kehidupan berkuasa yang penting adalah untuk menerima nilai-nilai yang betul; kesedaran, untuk menganalisisnya dengan kerap dan tidak pernah melepaskannya.

Minggu ini, pergi ke bilik kawalan hidup anda dan lihat sekeliling. Adakah anda boleh berkata dengan jujur, "Semuanya kelihatan baik di sini juga." Ia akan menjadi perkara terhebat yang boleh anda lakukan minggu ini.

Adakah Kristus mengetahui senarai? Adakah dia kapten sebenar kapal anda? Sekarang ramai yang mengatakan ya, tetapi ramai di antara kita tidak hidup seperti itu. Itu perkara nilai yang tidak sesuai. Tetapi adakah Dia Tuhanmu dan juga Penyelamatmu? Kejayaan hanya mungkin dengan Kristus kerana Dia adalah satu-satunya nilai sebenar dalam kehidupan. Pelajaran # 19 Januari 1997

Bab 3

Fungsi Anda Dalam Badan

Gereja adalah badan rohani. Malah, ia adalah Tubuh Kristus dengan Dia sebagai kepala. Yesuslah yang membimbing, mengatur, mengawasi dan menggembalakan tubuh supaya kita menjadi seperti yang Dia kehendaki dan melakukan apa yang Dia mahu kita lakukan.

"Dan Allah meletakkan segala sesuatu di bawah kaki-Nya dan menetapkan Dia menjadi kepala atas segala sesuatu bagi jemaat, yaitu tubuh-Nya, yaitu kepenuhan Dia, yang memenuhi segala sesuatu dalam segala hal." (Efesus 1:22-23)

"Dialah (Yesus) yang memberikan beberapa orang menjadi rasul, ada yang menjadi nabi, ada yang menjadi pemberita Injil, dan ada yang menjadi gembala dan pengajar, untuk

mempersiapkan umat Allah untuk pekerjaan pelayanan, supaya tubuh Kristus dapat dibangun. sehingga kita semua mencapai kesatuan dalam iman dan dalam pengetahuan tentang Anak Allah dan menjadi dewasa, mencapai seluruh ukuran kepenuhan Kristus.” (Efesus 4:11-13)

Gereja dibandingkan dengan tubuh fizikal kita untuk membantu kita memahami struktur dan kepelbagaian bahagian atau anggotanya, yang semuanya perlu bagi gereja atau badan untuk melaksanakan tugas, fungsi atau kerjanya dalam kesatuan dan keharmonian dengan cekap. Ini hanya boleh berlaku apabila setiap bahagian badan melakukan kepakarannya. Sekarang adalah benar bahawa badan kita boleh terus berfungsi tanpa bahagian tertentu berfungsi atau berfungsi dengan tidak berkesan; iaitu, kekurangan penglihatan atau pendengaran, lengan atau kaki yang hilang, hanya satu paru-paru, dsb. Tetapi ia juga benar bahawa ia berfungsi dengan lebih cekap apabila semua bahagian hadir dan berfungsi seperti yang direka. Semestinya juga benar bahawa tubuh rohani adalah jauh lebih berkesan jika semua anggotanya melaksanakan pemberian (fungsi) mereka dalam kesatuan dan keharmonian seperti yang dirancang oleh Tuhan.

Yesus mengatur gereja supaya kita dapat berfungsi dengan baik. Dia mengatur tubuh-Nya dengan memberikan hadiah; iaitu, menugaskan kementerian atau fungsi kepada setiap ahli. Anda adalah siapa anda di dalam tubuh Kristus kerana Yesus telah memutuskan apa bahagian anda. Pelayanan yang ditugaskan kepada anda bukanlah keputusan anda. Yesuslah yang menentukan. “Dialah yang memberikan beberapa orang menjadi rasul, ada yang menjadi nabi, ada yang menjadi pemberita Injil, dan yang lain menjadi gembala dan pengajar, untuk mempersiapkan umat Allah untuk pekerjaan pelayanan, supaya tubuh Kristus dapat dibangun sampai kita semua mencapai kesatuan dalam iman dan dalam pengetahuan tentang Anak Allah dan menjadi dewasa, mencapai seluruh ukuran kepenuhan Kristus.” (Efesus 4:11-13) Kita hanya mahu mengakui dan tunduk kepada keputusan-Nya.

Yesus menuntut agar semua ahli terlibat - 100%. Tiada siapa yang tidak perlu. Tiada yang tidak penting. Tiada siapa yang dikecualikan atau dimaafkan. Semua anggota tubuh Kristus telah diberikan anugerah atau pelayanan.

Kerja-kerja gereja boleh dibahagikan secara kasar kepada tiga bidang: Penginjilan, Pembangunan dan Perkhidmatan. Melalui penginjilan, kerajaan berkembang. Pembentukan adalah untuk setiap orang Kristian berkembang menjadi matang dan kekal setia. Dalam perkhidmatan, kita menyatakan watak Tuhan kerana Tuhan adalah kasih. Kami mempunyai keprihatinan aktif terhadap orang lain dalam keperluan mereka. Ketiga-tiga bidang ini banyak bertindih dalam amalan.

Hadiah bukanlah bakat semula jadi atau kemahiran yang dikembangkan. Mereka bukan jenis personaliti. Hadiah ialah fungsi, kementerian, perkhidmatan atau peranan. Mereka adalah perkhidmatan khusus masing-masing. Ingatlah bahawa semua orang Kristian harus berbelas kasihan, tetapi ada yang mempunyai karunia untuk menunjukkan belas kasihan. Itulah keistimewaan mereka atau pelayanan istimewa mereka. Tidak semua yang anda lakukan diklasifikasikan sebagai hadiah atau pelayanan anda. Banyak perkara hanyalah sebahagian daripada tugas anda sebagai seorang Kristian. “Sekarang kepada setiap orang dikaruniakan pernyataan Roh untuk kebaikan bersama. (1 Korintus 12:7) Tetapi ada beberapa perkhidmatan

yang perlu anda dedikasikan, untuk mengkhhususkannya. Ini adalah pelayanan anda. Melalui pelaksanaan pemberian kita, iaitu melaksanakan fungsi atau pelayanan kita, kita semua bekerja bersama-sama. Pelbagai personaliti, umur, semua pengalaman yang disertai dalam perusahaan yang sama memerlukan kita bergaul dengan baik dan kita memperlakukan satu sama lain dengan hormat dan pertimbangan. Jika satu atau lebih ahli gagal melakukan tugas mereka, badan gagal berfungsi dengan berkesan seperti yang dikehendaki Tuhan.

Beberapa Langkah Untuk Membantu Anda Menentukan Hadiah Anda

Karunia rohani (kurniaan Roh Kudus) telah diberikan kepada anda oleh Tuhan apabila anda menjadi seorang Kristian. Perjanjian Baru tidak memberikan senarai langkah-langkah untuk menentukan karunia rohani seseorang. Kami diberitahu untuk mengejar hadiah, untuk menyediakan dan menggunakannya, tetapi kami tidak diberitahu bagaimana untuk menentukannya, sekurang-kurangnya tidak dalam senarai ringkas. Langkah-langkah berikut ialah cadangan tentang cara untuk meneruskan dan tidak dianggap sebagai perkataan muktamad dan berwibawa mengenai subjek.

- 1. Letakkan Diri Anda Sepenuhnya Di Pelupusan Tuhan:** Ini adalah keputusan objektif anda yang tersirat oleh keputusan anda untuk menjadi seorang Kristian. Katakanlah kepada Tuhan seperti Yesaya: "Inilah aku, utuslah aku." Yesaya 6:8. Menyatakan kepada Tuhan: "Bukan kehendakku tetapi kehendak-Mulah yang terjadi." Tanpa sikap ini, mengapa kita mengharapkan Tuhan menjawab kita apabila kita bertanya kepada-Nya bagaimana Dia mahu menggunakan kita?
- 2. Berdoa:** Kamu tahu bahawa Tuhan mempunyai tujuan untuk kamu di dalam tubuh Kristus. Jadi sekarang anda meminta Dia untuk menunjukkan kepada anda apa itu, mengetahui bahawa Dia akan menjawab kerana itu adalah kehendak-Nya. Mazmur 25:12. Berdoa untuk ini, kita hanya meminta Tuhan untuk mendedahkan kepada kita apa yang telah ditentukan oleh Yesus untuk kita lakukan.
- 3. Semak Senarai Hadiah Dalam Perjanjian Baru:** Anda perlu mula berfikir tentang apa yang Tuhan panggil sebagai pelayanan. Berikut ialah beberapa contoh hadiah atau kementerian (tidak termasuk yang sementara atau ajaib) yang sepatutnya memberi anda idea.
 - a.** "Dan dalam jemaat Allah telah menetapkan pertama-tama menjadi rasul, kedua nabi, ketiga pengajar, kemudian melakukan mujizat, juga mereka yang mempunyai karunia menyembuhkan, yang dapat menolong orang lain, yang memiliki karunia untuk melayani, dan yang berbicara dalam berbagai-bagai cara. lidah." (1 Korintus 12:28)
 - b.** "Dialah yang memberikan beberapa orang menjadi rasul, ada yang menjadi nabi, ada yang menjadi pemberita Injil, dan yang lain menjadi gembala dan pengajar, untuk mempersiapkan umat Allah untuk pekerjaan pelayanan, supaya tubuh Kristus dapat dibangun sampai kita semua mencapai kesatuan dalam iman dan dalam pengetahuan tentang Anak Allah dan

menjadi dewasa, mencapai seluruh ukuran kepenuhan Kristus.” (Efesus 4:11-13)

c. “Sebab oleh kasih karunia yang dianugerahkan kepadaku, Aku berkata kepada kamu masing-masing: Janganlah kamu menganggap dirimu lebih tinggi daripada yang sepatutnya, tetapi pikirkanlah dirimu sendiri dengan bijaksana, sesuai dengan ukuran iman yang dikaruniakan Allah kepadamu. Sama seperti kita masing-masing mempunyai satu tubuh dengan banyak anggota, dan anggota-anggota ini tidak semuanya mempunyai fungsi yang sama, demikian juga dalam Kristus kita yang banyak membentuk satu tubuh, dan setiap anggota adalah milik semua yang lain. Kita mempunyai karunia yang berbeza-beza, menurut rahmat yang diberikan kepada kita. Jika karunia seseorang adalah bernubuat, hendaklah dia menggunakannya sesuai dengan imannya. Jika ia menghidangkan, hendaklah ia berkhidmat; jika ia mengajar, biarlah dia mengajar; jika ia menggalakkan, biarlah dia menggalakkan; jika ia menyumbang kepada keperluan orang lain, hendaklah dia memberi dengan murah hati; kalau kepimpinan, biarlah bersungguh-sungguh memerintah; jika ia menunjukkan belas kasihan, hendaklah ia melakukannya dengan riang.” (Roma 12:3-8)

d. “Setiap orang hendaklah menggunakan apa sahaja pemberian yang telah diterimanya untuk melayani orang lain, dengan setia melayani anugerah Tuhan dalam pelbagai bentuknya. Jika seseorang berkata-kata, hendaklah ia melakukannya seperti orang yang mengucapkan firman Tuhan. Jika ada orang yang melayani, hendaklah ia melakukannya dengan kekuatan yang disediakan Allah, supaya Allah dipuji dalam segala hal melalui Yesus Kristus. Bagi Dialah kemuliaan dan kuasa sampai selama-lamanya.” (1 Petrus 4:10-11)

Oleh kerana senarai ini tidak sama, kami membuat kesimpulan bahawa senarai ini tidak lengkap.

Gembala, Pastor, Uskup

Penginjil, Pengkhotbah, Menteri

cikgu

Deacon

Seorang yang menunjukkan belas kasihan

Seorang yang memberi bantuan/membantu

Penasihat

Seorang yang memberi

Pentadbir

Berikut meringkaskan beberapa fungsi ini.

Penginjil dan pendakwah

“Di hadapan Tuhan dan Kristus Yesus, yang akan menghakimi orang yang hidup dan yang mati, dan memandangkan kedatangan-Nya dan kerajaan-Nya, aku memberi perintah ini kepadamu: Beritakanlah Firman; bersedia pada musim dan di luar musim; betul, tegur dan galakkan-dengan penuh kesabaran dan pengajaran yang teliti. Kerana masanya akan tiba apabila manusia tidak dapat menerima ajaran yang benar. Sebaliknya, untuk memenuhi keinginan mereka sendiri, mereka akan berkumpul di sekeliling mereka sejumlah besar guru untuk mengatakan apa yang telinga gatal ingin mendengar. Mereka akan memalingkan telinga mereka daripada kebenaran dan berpaling kepada mitos. Tetapi kamu, jagalah kepalamu dalam segala keadaan, tahanlah kesusahan, lakukan pekerjaan seorang penginjil, laksanakan semua tugas pelayananmu.” (2 Timotius 4:1-5)

Pendeta, Pengawas dan Penatua

1. Sediakan umat Tuhan untuk kerja-kerja perkhidmatan
2. Berkhidmat sebagai pengawas
3. Pertimbangkan soalan doktrin
4. Berjaga-jagalah dan jagalah dirimu dan semua kawan
5. Jadilah contoh
6. Arahkan urusan gereja (menginjil, meneguhkan, memulihkan, menegur, mendisiplinkan dan menjadi contoh)
7. Bersemangat untuk berkhidmat
8. Berpegang teguh pada mesej yang boleh dipercayai
9. Galakkan orang lain dengan doktrin yang betul
10. Sanggah mereka yang menentang
11. Berdoalah
12. Letakkan tangan ke atas individu yang dipilih untuk kerja yang diperlukan oleh badan.
13. Menerima laporan kerja orang lain
14. Tegur dan disiplin

guru-guru

“Setiap orang hendaklah menggunakan apa sahaja pemberian yang telah diterimanya untuk melayani orang lain, dengan setia melayani anugerah Tuhan dalam pelbagai bentuknya. Jika seseorang berkata-kata, hendaklah ia melakukannya seperti orang yang mengucapkan firman Tuhan. Jika ada orang yang melayani, hendaklah ia melakukannya dengan kekuatan yang disediakan Allah, supaya Allah dipuji dalam segala hal melalui Yesus Kristus. Bagi Dialah kemuliaan dan kuasa sampai selama-lamanya.” (1 Petrus 4:10-11)

Kristian

“Sama seperti kita masing-masing mempunyai satu tubuh dengan banyak anggota, dan anggota-anggota itu tidak semuanya mempunyai fungsi yang sama, demikian juga dalam Kristus kita, yang banyak, membentuk satu tubuh, dan setiap anggota adalah milik semua yang lain. Kami mempunyai hadiah (fungsi) yang berbeza - karisma, karismato, charizomai anugerah rahmat; nikmat yang diterima oleh seseorang tanpa merit sendiri) menurut rahmat yang diberikan kepada kita. Jika karunia seseorang adalah bernubuat, hendaklah dia menggunakannya sesuai dengan imannya. Jika ia menghidangkan, hendaklah ia berkhidmat;

jika ia mengajar, biarlah dia mengajar; jika ia menggalakkan, biarlah dia menggalakkan; jika ia menyumbang kepada keperluan orang lain, hendaklah dia memberi dengan murah hati; kalau kepimpinan, biarlah bersungguh-sungguh memerintah; jika ia menunjukkan belas kasihan, hendaklah ia melakukannya dengan riang.” (Roma 12:4-8)

Diakon

Sesetengah berpendapat Kisah 6 menyatakan kerja Deacon yang lain tidak bersetuju. Perlu diingatkan bahawa Lukas tidak memanggil mereka diakon dan tidak ada petunjuk bahawa mereka yang dipilih memenuhi kelayakan yang dinyatakan dalam 1 Timotius. Kerja mereka dikenal pasti dengan betul dalam maksud diakonos, berkhidmat. Untuk kajian tambahan rujuk Kerja Deacon, 28 Nov. 2005.

4. Pertimbangkan Keperluan Jemaat: Petrus dengan jelas memberitahu kita bahawa kita harus menggunakan karunia kita untuk melayani satu sama lain sebagai pengurus yang baik dari anugerah Tuhan yang pelbagai (1 Petrus 4:10). Hadiah ialah kementerian atau perkhidmatan. Untuk berkhidmat adalah untuk memenuhi keperluan. Tujuan pemberian bukan untuk membuat orang sibuk tetapi untuk memenuhi keperluan gereja bukan keperluan individu kita. Jadi kita mesti melihat kepada keperluan gereja. Apabila keperluan ini menjadi jelas, ikuti keinginan anda dalam memenuhinya.
5. Cari Peluang: Mulakan jurnal pintu yang dibukakan Tuhan untuk anda. Seiring berjalannya waktu, anda mungkin mula melihat arah di mana Dia memimpin anda.
6. Dapatkan Bimbingan Daripada Kepimpinan Gereja: Efesus 4:11, 12 mengatakan bahawa karunia kepimpinan gereja diberikan kepada gereja untuk memperlengkapi orang-orang kudus. Manfaatkan anugerah kepimpinan ini dengan sebaiknya.
7. Ambil Inisiatif: Anda telah berdoa kepada Tuhan, menyemak senarai pelayan dalam Perjanjian Baru, mengambil kira keperluan gereja yang telah Tuhan berikan kepada perhatian anda dan mungkin juga meletakkan keinginan dalam diri anda untuk dipenuhi. Anda telah perhatikan bahawa Tuhan sentiasa membuka pintu peluang ke arah tertentu dan anda telah membincangkan perkara-perkara dengan kepimpinan dalam gereja. Jangan tunggu lagi, ambil inisiatif dan teruskan apa yang Tuhan mahu anda lakukan.

Sekiranya seseorang cuba menghalang anda daripada melaksanakan apa yang anda anggap sebagai pelayan anda, anda mungkin mendapati perlu untuk meminta bimbingan kepada Petrus dan rasul-rasul lain. “Petrus dan rasul-rasul yang lain menjawab: ‘Kami harus lebih taat kepada Allah daripada manusia!’” (Kisah Para Rasul 5:29)

Bab 4

Berkomitmen kepada Kristus

Pelajaran terdahulu dalam siri ini menekankan dua langkah kritikal: a) menjelaskan nilai anda dan b) mengenal pasti solekan yang diberikan Tuhan anda, bentuk anda, ke arah memaksimumkan kehidupan anda. Tetapi mereka sama sekali tidak bernilai melainkan anda menyerahkan hidup anda kepada Yesus Kristus, yang menjadi tumpuan pelajaran ini.

Kini kita hidup dalam masa masyarakat kita takut akan komitmen. Robert Bella, ahli sosiologi di Universiti California Selatan, menulis Tabiat Hati. Dia berkata, "Rakyat Amerika tidak komited terhadap apa-apa. Jika kita komited dengan apa-apa itu adalah kebebasan individu dan memastikan pilihan kita terbuka." Sekarang masalah dengan itu adalah ke mana ia membawa. Jika saya tidak komited kepada apa-apa, maka saya tidak akan mendapat apa-apa daripada kehidupan. Ia seperti menuruni barisan kafeteria dan berkata, "Baiklah, saya tidak akan memilih hidangan saya sekarang, saya mahu mengekalkan pilihan saya. Saya akan menunggu sayur-sayuran. Saya akan mengekalkan pilihan saya." Pada masa anda sampai ke penghujung baris. Anda tidak mempunyai apa-apa di atas dulang, dan itulah yang berlaku dalam banyak kehidupan.

Terdahulu dalam siri ini, kami mengatakan bahawa mengekalkan fokus adalah penting untuk kehidupan maksimum dengan tidak membuang masa pada perkara yang tidak penting. Kunci untuk fokus ialah komitmen. Perkara nombor satu yang diperlukan untuk menjalani kehidupan yang benar-benar penuh adalah dengan menyerahkan hidup anda kepada kehendak Tuhan melalui anaknya, Yesus Kristus. Paulus berkata dalam Roma 12:1, "Aku menasihatkan kamu, saudara-saudara, supaya kamu mempersembahkan tubuhmu sebagai persembahan yang hidup, yaitu pelayananmu yang wajar (spiritual service-ASV)." Sekarang dengar saya, apabila saya berkata, "Komitmen kepada Kristus," saya bercakap tentang lebih daripada keputusan. Saya bercakap tentang komitmen.

Ramai daripada anda telah membuat keputusan tentang Kristus, tetapi saya fikir adalah adil untuk mengatakan bahawa terdapat ramai daripada anda yang tidak benar-benar komited kepada-Nya. Anda mahukan keselamatan yang Dia tawarkan, tetapi anda tidak pasti anda mahukan pertuanan yang Dia tuntutan. Itu yang kita bincangkan dengan komitmen.

Kita perlu menyerahkan hidup kita kepada Kristus kerana:

1. Ia adalah sebahagian daripada rancangan Tuhan untuk hidup kita.

"Kita ini buatan Allah, diciptakan dalam Kristus Yesus untuk melakukan pekerjaan baik, yang telah dipersiapkan Allah sebelumnya untuk kita lakukan." (Efesus 2:10) Ada perkara baik yang Dia ciptakan untuk kita lakukan. Perhatikan "Kita diciptakan (bagaimana?) dalam Kristus Yesus untuk melakukan perbuatan baik." Dengan kata lain, selain daripada

komitmen yang tulus kepada Kristus, kita tidak akan pernah menyedari tujuan maksimum kehidupan, potensi kita sehingga komitmen itu dibuat.

Saya bersyukur atas keselamatan saya.

Paulus berkata dalam 2 Timotius 1:9 [Yesus] menyelamatkan kita dan memanggil kita kepada kehidupan yang kudus, bukan kerana apa yang telah kita lakukan, tetapi kerana tujuan dan kasih karunia-Nya sendiri. Saya perlu menyerahkan hidup saya kepada Tuhan kerana Dia telah memberikan nyawa-Nya kepada saya. Amin? Tuhan membuat komitmen tertinggi apabila Dia mengambil rupa manusia dan datang ke bumi untuk mati di atas salib itu bagi kita sebagai penebusan dosa yang sempurna. Ia agak jelas, tetapi pada masa yang sama sangat berkuasa.

Jika Tuhan tidak pernah melakukan perkara lain untuk saya, tidak pernah memberkati apa-apa lagi dalam hidup saya, tidak pernah menjawab doa lain, tidak pernah memberi saya sesuap makanan atau tidak pernah mengucapkan kata-kata yang baik dengan cara saya, saya berhutang kepada-Nya sekarang kerana apa yang Dia lakukan. Untuk saya di atas salib. Paulus menulis tentang motivasi-Nya sendiri dalam 1 Korintus 15:10 menyatakan, "Tetapi oleh kasih karunia Allah aku adalah apa adanya, dan aku bekerja lebih keras daripada mereka semua, tetapi bukan aku, melainkan kasih karunia Allah yang menyertai aku." Saya berkomitmen kepada Kristus kerana saya bersyukur atas keselamatan saya.

2. Allah berjanji akan membalas komitmen itu.

Jika saya akan melompat masuk, maksud saya jika saya benar-benar akan melompat masuk, Dia akan memberi ganjaran kepada komitmen itu. Lihat Lukas 6:38, ramai yang menganggap ayat ini bercakap tentang memberi wang, tetapi ia benar-benar merujuk kepada seluruh kehidupan. "Berilah, maka kamu akan diberikan. Takaran yang baik, yang dipadatkan, yang digoncang dan yang tumpah akan dituangkan ke dalam ribaanmu." Matius mencatatkan Yesus menyatakan tentang perkara yang sama "Carilah dahulu kerajaan Allah dan kebenarannya, maka semuanya itu akan ditambahkan kepadamu." (Matius 6:33)

Itu hanyalah dua daripada berpuluh-puluh dan berpuluh-puluh janji hebat dalam Kitab Suci di mana Tuhan berkata jika anda hanya akan menyerahkan hidup anda di tangan saya, saya akan membawa anda berkat dan faedah yang anda tidak dapat bayangkan-jika anda hanya akan mempercayai saya. Lebih banyak anda komited kepada saya, lebih banyak yang akan saya capai melalui anda.

Adakah itu bukan alasan yang baik; bukankah itu alasan yang baik untuk menyerahkan hidup anda kepada Kristus? Saya tidak dapat memikirkan alasan yang lebih baik. Maka dengan serta-merta seseorang berkata, "Mengapa tidak semua orang melakukannya?"

Mengapa tidak semua orang berkomitmen kepada Yesus?" Semua orang tidak benar-benar komited kepada Kristus kerana penentangan untuk melakukan, tiga daripadanya dibincangkan di bawah.

Penentangan terhadap komitmen kepada Kristus:

1. rabun dekat-kegagalan untuk melihat lama.

Kami tidak melihat 20 atau 30 tahun ke depan, lebih-lebih lagi dari perspektif yang kekal. Kami hanya cenderung untuk hidup buat masa ini. CS Lewis menulis sesuatu yang sangat baik dalam salah satu bukunya, "Kami mempunyai pandangan yang salah. Kami cenderung menganggap diri kami sebagai manusia yang mempunyai dimensi rohani, sedangkan sebenarnya, kami adalah makhluk rohani yang hanya melalui pengalaman manusia. Gambaran ialah, saya makhluk rohani, dan saya akan hidup selama-lamanya di suatu tempat. Tetapi, kita menjadi rabun jauh dan melihat diri kita dibungkus dalam daging. Rabun dekat mengekalkan tumpuan kita pada perkara yang mudah, perkara yang menyeronokkan dan perkara yang mudah. , mengabaikan nilai jangka panjang kami.

Yesus berkata 'Tetapi kekhawatiran akan hidup ini, tipu daya kekayaan dan keinginan akan hal-hal lain masuk dan menghimpit firman itu, sehingga tidak berbuah.'" (Markus 4:19) Tuhan kita telah memukul tepat di kepala. Kami memberi tumpuan kepada yang mendesak, bukan yang penting. Kami kehilangan pandangan tentang nilai sebenar yang kami nilai dalam pelajaran "Apakah Nilai Saya". Kami berhenti bertanya, "Apabila saya berumur 90 tahun dan melihat ke belakang, apakah yang paling saya mahu lakukan? Bagaimanakah saya paling mahu diingati?" Apa yang kita fikirkan sekarang. Kami tidak komited!

Saya suka cerita John Skulley. Pada pertengahan 70-an, beliau adalah presiden dan ketua pegawai eksekutif Pepsi Cola. Dia menjadi presiden pada usia 34 tahun. Wajahnya di muka depan setiap majalah utama. Pada usia 42 tahun, dia berada di puncak dunia yang menghasilkan lebih banyak wang daripada yang dia boleh belanjakan jika dia menderma setiap saat. Seorang rakan bernama Steve Jobs telah memulakan sebuah syarikat komputer kecil yang baru dikenali sebagai Apple Computer. Dia telah mengambil kira-kira sejauh yang dia boleh mengambilnya. Dia tahu lelaki ini John Skulley adalah lelaki yang boleh membawanya ke tahap yang tinggi yang belum pernah dilihat. Dia merayu, dan merayu, dan merayu, dan merayu dia untuk datang, tetapi Skulley membuat terlalu banyak wang. Akhirnya, di sebuah penthouse New York, dia memandang ke arah John dan dia bertanya kepadanya soalan ini: "John, adakah anda mahu menghabiskan sisa hidup anda dengan membuat air gula,

Tetapi ada ketinggian di luar komputer. Rasul Yohanes berkata dalam 1 Yohanes 2:17, "Dunia ini dengan segala keinginan dan keinginannya suatu hari akan lenyap, tetapi sesiapa yang melakukan kehendak Tuhan akan hidup selama-lamanya." Kita perlu mengatasi rabun jauh itu untuk melakukan.

2. Mementingkan diri sendiri - hanya memikirkan tentang diri sendiri.

Berjuta-juta orang membina seluruh dunia mereka di sekeliling mereka dan mereka tidak mempunyai masa untuk Tuhan. Saya tidak mempunyai masa untuk Tuhan; Saya terlalu sibuk dengan kerjaya saya. Saya tidak mempunyai masa untuk tujuan Tuhan dalam hidup saya, saya mempunyai tempat untuk pergi, orang untuk melihat dan perkara yang perlu dilakukan. Saya ada impian, saya ada rancangan, saya ada cita-cita. Sekarang ini adalah orang-orang yang pada dasarnya berkata, "Sekarang Tuhan, saya lebih tahu tentang kehidupan saya daripada anda. Saya tahu apa yang akan menggembirakan saya, saya tahu apa yang akan memenuhi saya." Tetapi Tuhan berkata, "Tidak, anda tidak. Saya merancang anda dan saya membina anda. Anda fikir anda tahu, tetapi anda meniupnya."

Sebahagian daripada anda membaca Calvin dan Hobbs, kartun di akhbar. Ada satu yang saya lihat suatu masa dahulu yang saya rasa sangat comel. Calvin memandang Hobbs dan berkata kepadanya, "Saya berdamai dengan dunia, dan saya benar-benar tenang." Hobbs berkata, "Nah, kenapa begitu?" Calvin berkata, "Baiklah, saya telah menemui tujuan hidup saya, saya tahu mengapa saya diletakkan di sini dan mengapa segala-galanya wujud." Hobbs berkata, "O betulkah?" Calvin berkata, "Ya, saya di sini supaya semua orang boleh melakukan apa yang saya mahu." Hobbs berkata, "Baiklah, ia bagus untuk menyelesaikannya." Calvin berkata, "Ya, dan apabila semua orang menerimanya, mereka juga akan menjadi tenang."

Kami ketawa melihatnya, tetapi terdapat banyak sekali Calvin di dunia. Dunia berputar di sekeliling mereka. Setelah semua orang mengetahuinya, mereka juga akan tenang. Tetapi apabila anda hidup untuk diri sendiri, anda mempunyai matlamat yang agak kecil dalam hidup. Tetapi Yesus berkata seperti yang tercatat dalam Markus 8:35, "Sebab barangsiapa ingin menyelamatkan nyawanya, ia akan kehilangan nyawanya, tetapi barangsiapa kehilangan nyawanya untuk Aku dan Injil, ia akan menyelamatkannya."

3. Takut.

Di antara mereka yang belum benar-benar menyerahkan hidup mereka kepada Kristus, ketakutan yang murni dan sederhana mungkin merupakan sebab yang paling biasa. Apabila ketakutan timbul, kami bertanya kepada diri sendiri soalan seperti: Apakah kosnya? Jika saya benar-benar berkomitmen kepada Kristus, apakah yang akan Tuhan kehendaki daripada saya jika saya benar-benar memegang tangan-Nya dan membiarkan Dia

memimpin saya? Adakah saya akan menjadi fanatik? Apa yang akan difikirkan oleh orang lain? Adakah saya akan kehilangan kawan sekular saya? Adakah saya tidak lagi keren? Bagaimana jika saya tidak dapat mengekalkan komitmen saya? Bagaimana jika saya gagal?

Itulah jenis ketakutan yang menghalang orang daripada melakukan. Sekarang, jika itu termasuk anda dan ketakutan itu telah menghalang anda daripada menjadi seperti yang Tuhan kehendaki kepada anda, izinkan saya memberitahu anda apa punca ketakutan itu, selain daripada syaitan lama itu sendiri. Sumber ketakutan adalah anda tidak memahami watak Tuhan. Sama ada anda tidak benar-benar mempercayai kebijaksanaan-Nya, atau anda tidak benar-benar mempercayai cinta-Nya. Malangnya, saya fikir untuk terlalu ramai orang, ia adalah yang terakhir.

Kawan-kawan, saya ingin memberitahu anda bahawa Tuhan bukanlah kegembiraan kosmik di langit yang menunggu untuk memberi anda masalah. Dia berkata, "Aku tahu rancangan-rancangan yang ada padaku untuk kamu. Ia adalah untuk kebaikan, dan bukan untuk keburukan." (Yeremia 29:11) Setiap bapa, setiap ibu bapa boleh mengenali perkara ini. Jika anak anda datang kepada anda dan berkata, "Ayah, saya menghormati anda dan saya menyayangi anda, anda adalah ayah saya, dan saya mahu menjalani kehidupan seperti yang anda mahukan saya jalani." Bagaimana anda akan bertindak balas terhadap itu? Ayah, adakah anda akan melihat kanak-kanak itu dan berkata, "Ha, ha, ha, O budak lelaki, anda tidak tahu, tetapi anda akan menjadi sengsara dari sini dan seterusnya. Tiada lagi ais krim—bayam, articok, dan ikan bilis untuk awak. Saya akan pecahkan stesen permainan awak. Awak akan duduk di sudut itu dan memakai topi bodoh sepanjang hidup awak dan tidak pernah keluar.

Saya ingin memberitahu anda apa, jika anak saya berjalan ke arah saya dan berkata, "Ayah, saya mahu menyerahkan hidup saya kepada tujuan dan matlamat anda, saya mahu menjadi anak yang anda mahukan." Saya akan melakukan segala-galanya, segala-galanya dalam kuasa saya untuk menjadikan hidupnya seindah yang mungkin. Tuhan, Bapa kita, berkata, "Saya mahu melakukan perkara yang sama." Itulah sebabnya Yesus berkata, "Carilah dahulu kerajaan Allah dan kebenaran-Nya, maka semuanya itu akan Kutambahkan kepadamu."

Lihatlah Mazmur 37:3, "Percayalah kepada Tuhan dan lakukanlah yang baik, diamlah di negeri dan nikmatilah padang rumput yang aman. Bergembiralah karena Tuhan, maka Ia akan memberikan kepadamu keinginan hatimu. Serahkanlah jalanmu kepada Tuhan, percayalah kepada Tuhan." Dia dan Dia akan melakukan ini: "Itulah janji. Saya tidak perlu takut dengan menyerahkan hidup saya kepada Kristus. Kehidupan akan menjadi lebih indah daripada yang lain.

Mengapa kita perlu berkomitmen kepada Kristus.

Bagaimanakah saya bertindak balas dengan komitmen kepada Kristus? Jelas sekali, jika anda bukan seorang Kristian, anda perlu meletakkan kepercayaan anda kepada Kristus dan mematuhi Injil. Jelas sekali, anda perlu mengenali Yesus sebagai siapa Dia, Anak Tuhan. Anda perlu datang kepada-Nya dengan berlutut berkata, "Saya percaya itu," mengaku nama-Nya. Anda perlu dibenamkan ke dalam kematian Kristus yang dikuburkan bersama-Nya, dibaptiskan ke dalam Kristus, untuk pengampunan dosa anda. Itulah cara seseorang menerima rahmat yang Tuhan tawarkan. Tetapi sebahagian daripada anda telah melakukannya. Anda telah pun mematuhi injil. Anda telah mengenakan Kristus setelah dikuburkan bersama-Nya dalam pembaptisan. Seseorang daripada anda berkumpul dengan gereja secara tetap, tetapi jika kebenaran diketahui, anda masih belum benar-benar menyerahkan hidup anda kepada Kristus. Anda masih belum benar-benar melangkah pada kuasa dan rahmat-Nya berkata,

Apa yang anda masih perlu lakukan? Perkara pertama yang perlu anda lakukan ialah mengira. Dalam Lukas 14:25, Yesus berada di hadapan tentang komitmen. Dia kata kalau awak nak ikut saya, lebih baik awak fikirkan. Dia berkata tidak ada lelaki yang akan membina menara tanpa terlebih dahulu mengambil inventori wang dan bahannya. Dia akan pastikan dia boleh habiskan. Dia tidak akan bangun separuh jalan dan berhenti. Dia berkata tidak ada raja yang tidak akan berhati-hati untuk mengira pasukannya sendiri sebelum dia pergi berperang. Jika dia mendapat 10,000, dia tidak mungkin akan bertempur melawan seseorang dengan 20,000. Dia berkata, "Jika anda akan memberi komitmen kepada saya, lebih baik anda berfikir tentangnya, lebih baik anda mengiranya." Dalam setiap komitmen, ada faedah yang perlu dimiliki dan harga yang perlu dibayar. Anda memutuskan sama ada anda komited berdasarkan sama ada anda berpendapat manfaatnya melebihi kos. Itu sahaja. Dengan kata lain, adakah punca itu berbaloi dengan kos?

Saya nak awak buat eksperimen sikit. Gambarkan dalam fikiran anda dua lejar. Di satu sisi dalam lejar ini adalah soalan: Apakah kos untuk mengikut Yesus Kristus, kerana terdapat kos? Di sisi lain lejar persoalannya ialah: Apakah kos untuk tidak benar-benar komited kepada Yesus Kristus? Dengan respons anda kepada soalan-soalan ini, anda membuat komitmen.

Apabila anda berkomitmen kepada Kristus, apakah yang anda tinggalkan?

1. Hak kedaulatan peribadi.

Saya tidak akan menarik sebarang tumbukan. Jangan katakan "Saya komited kepada Kristus" jika anda tidak akan komited. Dalam erti kata lain, ia bukan lagi apa yang saya mahu, tetapi Tuhan, apa yang anda mahu? Bukan apa yang saya mahu lakukan, tetapi Tuhan, apa yang anda mahu saya lakukan?

Lihat, menakjubkan, Tuhan yang menciptakan alam semesta memberi setiap daripada kita keupayaan untuk memilih berapa banyak pengaruh Tuhan Yang Maha Kuasa akan ada

dalam kehidupan kita. Dia tidak perlu berbuat demikian. Jika Dia mahu, Dia boleh menjadikan setiap daripada kita boneka, robot atau haiwan, burung atau ikan. Tetapi Dia menjadikan kita dengan kemampuan untuk berfikir, menaakul dan memilih. Dia memberi anda keupayaan, betul, untuk membuat keputusan. Jadi jika anda berkomitmen kepada Yesus Kristus, anda berkata, "Tuhan, saya menyerahkan hak itu kembali kepada-Mu." Lihatlah apa yang Paulus katakan dalam Galatia 2:20, "Aku telah disalibkan dengan Kristus dan aku bukan lagi hidup, tetapi Kristus yang hidup di dalam aku." Terdapat komitmen, dan Dia menyerahkan kedaulatan peribadi.

2. Keutamaan peribadi sumber anda.

wah! Yang tu menyengat! Ia bukan lagi apa yang saya mahu lakukan dengan masa saya, tetapi, Tuhan apa yang anda mahu saya lakukan dengan masa anda? Ia bukan lagi apa yang akan saya lakukan dengan wang saya, tetapi Tuhan apa yang anda mahu saya lakukan dengan wang anda? Lihat, ia adalah konsep pengawasan. Apabila anda berkomitmen kepada Yesus Kristus, anda berkata, "Saya sedar bahawa Tuhan memiliki segala yang saya miliki dan Dia mahu saya menguruskannya untuk sementara waktu sahaja untuk kemuliaannya. Saya melepaskan "konsep saya dan saya." Tuhan, saya melepaskan keutamaan sumber saya, apa-apa jenis sumber.

3. Sistem nilai duniawi.

Konsep ini telah dibincangkan dalam "Apakah Nilai Saya?" pelajaran. "Sebab segala sesuatu yang ada di dunia ini—keinginan manusia yang berdosa, keinginan mata dan kemegahan tentang apa yang dimiliki dan yang dilakukannya—bukan berasal dari Bapa, melainkan dari dunia." (1 Yohanes 2:16) Kuasa, kesenangan, prestij dan harta benda, bukannya anda tidak pernah memiliki apa-apa daripada perkara itu; ia adalah bahawa anda tidak menghabiskan semua perhatian anda, masa anda, dan emosi anda cuba memperolehnya. Jika saya menyerahkan hidup saya kepada Kristus, saya berhenti mengejar apa yang dunia katakan penting. Sekarang itu harga yang agak besar, bukan?

Apabila anda melepaskan kedaulatan peribadi anda, anda menyedari bahawa anda bukan pengurus alam semesta, malah anda bukan pengurus hidup anda. Anda akan membiarkan Tuhan memanggil tembakan. Tinggalkan keutamaan sumber anda, mengejar sistem nilai duniawi.

Apabila anda memilih untuk TIDAK komited kepada Kristus, apakah yang anda putuskan?

1. Saya memerlukan rancangan Tuhan untuk penggunaan terbaik dalam hidup saya.

Jika saya memutuskan saya tidak akan berkomitmen kepada Kristus, tetapi hanya hanyut melalui kehidupan. Saya akan mendapat sedikit keseronokan di sana sini, tetapi saya tidak

pernah mendekati apa yang Tuhan boleh dan mahu lakukan dalam hidup saya kerana itu hanya datang dari benar-benar berjalan berganding bahu dengan Tuhan.

2. Kepuasan dan kegembiraan

Anda yang mungkin sudah lanjut usia yang tidak pernah membuat komitmen itu boleh membuktikan bahawa anda telah merasakan perasaan hampa untuk masa yang lama. Perasaan kosong atau hampa itu adalah kekurangan kepuasan dan kegembiraan yang anda berputus asa.

3. Hidup abadi.

Anda menyerahkan ganjaran di syurga, kebahagiaan mutlak yang kekal di mana saya tidak akan pernah menyakiti, menangis, atau meratap lagi. Anda tidak akan pernah mendengar Tuhan berkata "Bagus, hai hamba yang baik dan setia. Masuklah sekarang ke dalam sukacita Tuhan."

Sebaik sahaja anda membuat komitmen itu, maka CAJ!Maksud saya caj, dedikasikan, lakukannya, dan jangan berpatah balik. "Sebab itu, saudara-saudara, demi kemurahan Allah aku menasihatkan kamu, supaya kamu mempersembahkan tubuhmu sebagai persembahan yang hidup, yang kudus dan yang berkenan kepada Allah - itu adalah ibadahmu yang rohani." (Roma 12:1)

Apabila juruterbang berpusing dan memulakan 747 besar di landasan lapangan terbang, dia sampai ke titik yang tidak boleh kembali. Dia semakin laju, sama ada dia akan terbang atau terhempas dan memusnahkan diri. Saya takut ada di antara anda yang telah menghidupkan enjin anda. Terdapat ramai lagi orang di luar sana yang tidak berada di lapangan terbang. Ada yang tak tahu pun ada kapal terbang. Adakah sebahagian daripada anda duduk di landasan kehidupan, memusingkan badan, membina sedikit kelajuan, tetapi tidak cukup kelajuan untuk naik ke udara? Anda tidak pernah turun padang dalam hubungan anda dengan Kristus. Anda tahu tentang Dia, tetapi anda tidak pernah keluar dari tanah dalam komitmen sebenar untuk mengenali Dia.

Sesetengah daripada anda mungkin telah duduk di landasan itu selama bertahun-tahun, menghidupkan enjin anda dan berkata, "Suatu hari ini, satu hari ini, saya akan komited. Satu daripada hari ini saya akan memberikan hidup saya kepada Tuhan. Satu daripada hari ini, saya akan berhenti melaksanakan rancangan saya dan mula menjalani rancangan Tuhan." Saya benar-benar bimbang bahawa suatu hari nanti anda akan berdiri di hadapan Yesus Kristus dengan penyesalan yang besar kerana mengatakan saya melakukan perkara yang bodoh! Saya melaburkan hidup saya, saya melabur masa saya dan saya melaburkan bakat saya untuk tujuan yang salah. Betapa saya berharap saya boleh melakukannya sekali lagi. Tetapi ia akan terlambat.

Apakah yang menghalang anda daripada komitmen anda? Apakah yang membuatkan anda berada di landasan, bukannya di udara? Adakah ia takut? Takut apa yang Tuhan akan lakukan dengan anda? Adakah rabun dekat, adakah anda masih melihat semua perkara di sekeliling anda? Adakah ia hanya mementingkan diri sendiri? Adakah ia satu perhubungan? Apa itu? Pernahkah ada masa dalam hidup anda sejak anda membuat komitmen awal anda kepada Kristus bahawa anda membuat komitmen tanpa syarat untuk bakat anda, masa anda, harta anda atau hidup anda tanpa teragak-agak atau ragu-ragu. Anda melihat isu sebenar ialah adakah anda mahu menjadi seorang yang santai, suam-suam kuku, Kristian sepanjang hayat anda? Anda tidak boleh sebahagian daripada komited kepada Kristus. Satu perkara yang tidak boleh menjadi agama Kristian adalah sederhana penting. Anda boleh bersembunyi, anda boleh kekal tidak komited, dan pada asasnya, tiada siapa yang akan tahu-tetapi Tuhan tahu.

Bab 5

Menetapkan Matlamat Berasaskan Rohani

Kenyataan Misi

Kenyataan misi yang baik tidak pernah berubah. Ia adalah titik kompas yang berterusan untuk kehidupan anda, perniagaan anda, keinginan anda atau apa sahaja.

Salah satu ilustrasi terbaik mengenai perkara itu kembali ke abad ke-19 apabila kebanyakan orang mengembara dengan kuda dan kereta. Henry Ford adalah salah satu daripada banyak pembuat kereta. Memandangkan teknologi membawa kepada enjin berkuasa petrol dan kereta, kebanyakan pembuat kereta itu gulung tikar kerana mereka menyangka misi mereka membuat kereta. Henry Ford mengenal pasti misi syarikatnya sebagai mengangkut orang. Lihat akan sentiasa ada keperluan untuk itu, membawa orang dari titik A ke titik B. Akibatnya, anda tahu kisah selanjutnya.

Terlalu ramai orang menumpukan misi hidup mereka kepada perkara sementara. Jika anda berbuat demikian, anda pasti akan gagal. Apa sahaja misi anda dalam hidup, ia mesti kekal. Hidup adalah perjalanan, dan sama ada anda berumur 20, 30, 60 atau 80 tahun, misi hidup anda sepatutnya sama. Saya akan merayu anda untuk mengambil yang Yesus lakukan - "Tolong Tuhan."

Penglihatan

Walaupun misi hidup seseorang tidak boleh berubah, visi seseorang harus berubah. Visi ialah pelaksanaan optimum misi anda pada bila-bila masa dan masa. Penglihatan adalah gambaran ideal anda dalam hidup anda. Ia adalah gambaran yang anda lukis tentang keadaan yang anda inginkan dalam tempoh masa, tiga hingga lima tahun.

Mari kita kembali kepada contoh kita dengan Ford. Pada tahun 1880, Henry Ford berkata misi saya adalah mengangkut orang. Bagaimanakah cara terbaik saya melakukannya dalam tempoh lima tahun akan datang? Nah, jawapannya pada tahun 1880 adalah untuk membina kereta yang baik. Pada tahun 1900, dia bertanya soalan yang sama, bagaimana cara terbaik saya melaksanakan misi saya dalam tempoh lima tahun akan datang? Jawapannya tidak lagi sama. Pandangannya telah berubah.

Dalam hidup saya, misi saya adalah untuk redha Tuhan. Sekarang bagaimana cara terbaik saya melakukannya dalam tempoh lima tahun akan datang? Jawapan yang saya berikan kepada soalan itu adalah pernyataan visi saya. Penglihatan akan berbeza dari orang ke orang. Visi anda akan berbeza-beza berdasarkan hadiah anda, pengalaman anda, latar belakang anda dan peluang anda. Visi anda akan berbeza-beza dalam kehidupan anda sendiri dari semasa ke semasa. Bagaimanakah cara terbaik saya menggembirakan Tuhan dalam tempoh lima tahun akan datang? Sejujurnya, seorang lelaki berusia 20 tahun mungkin akan menjawab soalan itu secara berbeza daripada seorang berusia 60 tahun. Tetapi jika anda akan menjalani kehidupan maksimum yang anda perlukan 1) pernyataan misi yang ringkas, ditulis dan dihafal sentiasa mengingatkan anda tentang apa yang anda ingin lakukan dengan hidup anda dan 2) pernyataan visi dengan gambaran bertulis tentang cara anda merancang untuk memenuhi misi itu dalam tempoh tiga hingga lima tahun akan datang.

Sekarang kerana kita manusia adalah ciptaan yang paling kompleks di dunia, visi tidak selalu mudah untuk direka. Mungkin agak sukar untuk melihat gambaran keseluruhan, menulis pernyataan visi yang komprehensif tentang cara terbaik kita menggembirakan Tuhan dan menggunakan hadiah yang telah Dia berikan kepada kita. Mungkin cara terbaik untuk mencipta pernyataan visi untuk hidup anda adalah dengan memecahkan kehidupan kepada beberapa bidang asas dan membuat sekeping pernyataan visi untuk setiap bidang utama.

Terdapat beberapa cara untuk melakukannya, tetapi inilah satu cara yang saya sukai yang nampaknya berfungsi dengan baik. Saya menggalakkan orang ramai untuk membina pernyataan visi mereka di sekitar apa yang saya panggil empat P.

Keghairahan - bagaimana anda mendekati kehidupan.

Apa yang anda suka buat? Bagaimana Tuhan menjadikan kamu? Dengan sikap apakah anda akan mendekati kehidupan? Apabila anda mula menjawab soalan tersebut, anda telah memulakan pernyataan visi anda.

Tujuan - apa yang anda ingin capai dalam hidup?

Apakah kesan yang anda merancang untuk membuat dalam hidup anda? Bagaimana anda mahu dikenang setelah anda mati dan pergi? Apakah sumbangan yang anda ingin berikan kepada komuniti terdekat anda? Apakah tujuan anda dalam hidup?

orang -orang yang anda sayangi dan bagaimana anda merancang untuk menyayangi mereka.

awak sayang siapa? Apakah hubungan terdalam anda, dan bagaimana anda akan memupuk mereka?

Ironinya ialah perniagaan melakukan pernyataan visi sepanjang masa. Oleh itu, ramai di antara anda adalah ahli perniagaan dan ahli perniagaan, tetapi dalam perniagaan apa yang mereka mahu anda lakukan ialah mencipta pernyataan visi di sekitar perniagaan anda. Jadi anda berfikir tentang tujuan, dan jika anda suka kerja anda, anda fikirkan tentang semangat. Tetapi adakah anda tahu apa yang anda cenderung lupa? Anda cenderung untuk melupakan orang yang paling bermakna kepada anda. Di sini anda mempunyai gambaran ini dan semua matlamat ini datang daripada visi ini dan itulah sebabnya ramai ahli perniagaan akhirnya tidak mempunyai keluarga kerana mereka benar-benar lupa tentang elemen kritikal kehidupan ini.

Pujian -bagaimana anda akan menyembah Tuhan?

Saya tidak bermaksud perhimpunan satu jam pada pagi Ahad. Saya maksudkan penyembahan dalam erti kata alkitabiah yang paling benar di mana secara alkitabiah, seluruh hidup kita harus menjadi penyembahan kepada Tuhan, kehidupan yang dikorbankan secara rohani. Semasa anda membuat pernyataan visi untuk hidup anda dalam tempoh tiga hingga lima tahun akan datang, tanya soalan ini. "Bagaimanakah saya akan menunjukkan cinta saya kepada-Nya, hari demi hari dalam jangka panjang? Bagaimana saya hendak melakukannya?" Pernahkah anda terfikir tentang itu?

Sekarang jika anda akan menjawab soalan-soalan itu dan melukis gambaran hidup anda, memfokuskan pada semangat, tujuan, orang dan pujian anda, anda sudah jauh di jalan menuju kehidupan maksimum. Itulah pernyataan visi anda. Dengar saya, kurang daripada satu peratus penduduk kita mempunyai kenyataan visi yang ditulis untuk kehidupan mereka. Tetapi mereka yang melakukannya adalah tahun cahaya mendahului mereka yang tidak. Mereka mempunyai alat untuk kehidupan maksimum kerana mereka benar-benar tahu ke mana mereka mahu pergi. Mereka adalah orang yang tidak akan terganggu dari visi atau misi hidup mereka.

Lihat lagi empat P itu; apabila anda membentuk visi untuk keghairahan hidup anda, anda mempunyai keseronokan. Jika anda tidak membentuk visi itu, anda mempunyai kebosanan. Jika anda membentuk visi untuk tujuan hidup anda, anda akan mendapat kepuasan; jika anda tidak, anda akan mempunyai kekecewaan. Apabila anda membentuk visi untuk orang dalam hidup anda, anda mempunyai cinta; apabila anda tidak, anda mempunyai kesunyian. Apabila anda membentuk visi untuk pujian dalam hidup anda, anda mempunyai takdir; tetapi apabila anda tidak melakukannya, anda mempunyai keputusasaan.

Yesus adalah contoh klasik. Misi dia benar-benar sama seperti saya, dan saya harap, misi awak. Itu untuk menyenangkan Tuhan, ingat? Dia berkata, "Aku datang untuk melakukan kehendak Dia yang mengutus Aku." Dia tahu dengan tepat apa misi-Nya, tetapi bukan itu sahaja. Dia tahu bagaimana Dia mahu memenuhi misi itu. Dengan kata lain, Dia mempunyai visi yang jelas tentang apa yang Dia mahu lakukan semasa Dia berada di atas muka bumi ini. Beberapa kali, orang datang kepada-Nya dan berkata, "Tuhan, marilah, lakukan ini, lakukan itu atau lakukan sesuatu yang lain." Yesus akan berkata "Masa-Ku belum tiba. Jangan cuba beritahu saya apa yang perlu saya lakukan. Saya tahu betul-betul apa yang perlu saya lakukan." Selepas hanya tiga tahun pelayanan, ketika Dia baru berusia 33 tahun, Dia berkata kepada Bapa dalam

Yohanes 17:4, 'Aku telah menyelesaikan pekerjaan yang Engkau berikan kepada-Ku untuk dilakukan.'" Jika kita berdiri di sana mendengar. itu, kita akan fikir, selesai? Tuhan, awak belum pun bermula. Awak baru 33 tahun. Anda hanya melakukannya selama tiga tahun. Anda tidak pernah mengembara lebih daripada seratus batu dari rumah. Awak belum pun bermula. Tetapi misi dan visi-Nya jelas dalam fikiran-Nya. Mereka tidak ditetapkan oleh orang lain. Anda juga tidak sepatutnya.

Matlamat Kraf

1. Matlamat mendedahkan visi anda.

Dari pernyataan visi hidup anda, anda mula mencipta matlamat. Matlamat hanyalah pernyataan iman untuk mencapai visi anda. Ini adalah langkah-langkah yang anda mesti ambil untuk sampai ke tempat yang anda mahu pergi. Matlamat membawa anda kepada visi anda dan dengan berbuat demikian ia membantu anda mencapai misi hidup anda. Saya tahu kebanyakan anda tidak biasa menetapkan matlamat dan sesetengah daripada anda mungkin mempunyai persuasi teologi terhadapnya.

Saya percaya dengan sepenuh hati bahawa Tuhan mahu kita semua menetapkan matlamat. Sesetengah daripada anda berkata, "bukankah itu agak beranggapan. Bukankah Yesus mengajar dalam Khotbah di Bukit, 'jangan memikirkan hari esok'? Bukankah Yakobus berkata bahawa kita tidak sepatutnya berkata, "Kita akan pergi untuk melakukan ini atau itu, tetapi hanya jika Tuhan menghendaki?" Ya, jadi mari kita periksa ayat-ayat tersebut. Ayat, "Janganlah memikirkan tentang hari esok." (KJV) Matius 6:34 paling baik diterjemahkan sebagaimana dalam Kitab Baru. King James Version dan New International Version, "Jangan risau tentang hari esok." Yesus tidak bercakap tentang perancangan. Dia bercakap tentang resah atau terlalu bimbang. Dia bercakap tentang roh yang tidak selamat yang duduk di sekeliling dan berkata, "Oh tidak, apa yang akan berlaku kepada saya?" Terus terang, jika kita melakukan lebih banyak perancangan,

Ajaran Yakobus "Jika Tuhan menghendaki," bukanlah untuk memberitahu kita untuk tidak menetapkan matlamat. Sebaliknya, ia adalah untuk mengingatkan kita bahawa apa-apa visi dan matlamat yang kita usahakan harus mencari kebijaksanaan Tuhan untuk kejayaannya; jika tidak, kegagalan akan berada di bawah kuasa kedaulatan-Nya. Kitab Suci dengan jelas, JELAS, menunjukkan keperluan untuk visi dan matlamat. "Kerana tanpa penglihatan, rakyat binasa." (Amsal 29:18) "Orang yang berakal budi menjaga pandangan hikmat, tetapi mata orang bodoh melayang ke ujung bumi." (Amsal 17:24) Adakah anda faham apa yang dikatakan? Itu mengatakan apabila anda gagal untuk merancang anda hanya pergi ke banyak arah yang berbeza. Anda perlu mempunyai pelan permainan dalam hidup. Jika tidak, anda hanya akan bertindak balas dari satu krisis ke krisis yang lain. Anda akan ditiup dari satu masalah ke masalah yang lain. Tanpa visi dan tanpa matlamat,

Yesus memuji perancangan yang betul. Dalam Lukas 14 apabila Yesus cuba menggalakkan "akan menjadi" murid-murid untuk memastikan mereka tahu apa yang mereka hadapi—Dia berkata, anda perlu mengira kosnya, anda perlu berfikir ke hadapan. Dalam ayat 28, Dia berkata, siapakah sebagai contoh yang akan membina sebuah menara tanpa mengira

wangnya terlebih dahulu dan melihat inventori bekalannya? Dia tidak akan cuba membina menara itu tanpa mengetahui dia boleh menyiapkannya. Atau dalam ayat 31, dia berkata, seorang raja tidak akan pergi berperang dalam pertempuran melainkan dia tahu dia mempunyai tentera yang cukup untuk melakukan tugas itu. Matlamat yang dibentuk dengan baik membantu kita mencapai visi. Mereka baik, mereka perlu.

2. Kriteria untuk matlamat yang baik

a. Berkaitan

Ia berkaitan dengan misi dan visi hidup anda. Anda tidak hanya menetapkan matlamat pada tangan; anda melihat gambar bagaimana anda mahu hidup anda menjadi tiga hingga lima tahun dari sekarang dan mula menyusun matlamat yang akan membawa anda ke sana.

b. khusus

Matlamat yang dibentuk dengan baik ialah sasaran yang anda boleh tahu sama ada anda telah mencapai atau tidak. Ia bukan generik atau luas. Mereka sangat spesifik.

c. Boleh diukur

Mereka biarkan anda tahu jika anda membuat kemajuan. Sekarang izinkan saya memberi anda contoh dua yang terakhir, khusus dan boleh diukur. Ramai orang akan membuat resolusi jenis Tahun Baru dan memanggilnya sebagai matlamat. Mereka akan berkata, "Matlamat saya adalah untuk menjadi bapa yang lebih baik." Itu bukan matlamat, itu angan-angan. Bagaimana anda tahu jika anda seorang bapa yang lebih baik? Itu tidak boleh diukur jadi ia tidak boleh diukur kepada mana-mana standard. Itu bukan matlamat, itu angan-angan. Pecahkannya kepada perkara khusus seperti, "Saya akan memeluk setiap kanak-kanak tiga kali sehari." Sekarang ada matlamat. "Saya akan menidurkan setiap anak saya di atas katil pada waktu malam." Ada matlamat. "Saya akan menghabiskan interaksi tanpa gangguan dengan setiap kanak-kanak sekurang-kurangnya 15 minit sehari. Terdapat matlamat. "Saya akan berdoa bersama anak-anak saya setiap hari.

d. Boleh diregangkan

Tolong bantu saya. Angkat tangan kanan anda. Sebelum anda meletakkannya, bolehkah anda menaikkannya lebih tinggi daripada itu? Bolehkah anda pergi lebih tinggi daripada itu? Adakah anda melihat maksud ilustrasi kecil itu? Anda tidak pernah mencapai setinggi yang anda boleh.

e. Fleksibel.

Ia fleksibel supaya jika anda mencapai matlamat dalam pencarian visi anda, anda menetapkan matlamat seterusnya. Jika anda gagal dan anda tidak gagal, anda telah bergerak lebih dekat kepada visi anda. Oleh itu, anda sentiasa melaraskan matlamat anda, memfokuskan pada gambar yang tiga hingga lima tahun keluar dalam hidup anda.

Model Alkitabiah

Kami akan menutup pelajaran ini dengan menunjukkan kepada anda model yang benar-benar merangkumi setiap satu daripada ini dan lebih banyak lagi. Abraham ingin mencarikan isteri untuk anaknya, Ishak. Dia menyuruh hambanya Eleazar untuk melakukan itu. (Kejadian 24)

- a. Abraham mempunyai misi. Dia berada di negara asing mengembara sebagai nomad atas satu sebab. Adakah anda ingat sebab itu? Tuhan telah datang kepada-Nya dan berkata, "Abraham, Aku akan menjadikan engkau dan keturunanmu suatu bangsa yang besar; tetapi pertama-tama, Aku ingin engkau mengemas segala yang ada padamu dan bergerak." Abraham melakukannya, bukan? Adakah anda tahu apa misi Abraham dalam hidup? Perkara yang sama saya adalah-untuk menyenangkan Tuhan. Tuhan berkata, "Saya akan melakukan sesuatu dengan awak, saya tidak mahu melakukannya di sini. Angkat dan bergerak." Abraham berkata, "Ya Allah, apa pun yang Engkau katakan kerana aku hidup untuk menyenangkan hati-Mu." Itulah misinya—tidak pernah berubah.
- b. Abraham mendapat penglihatan. Visi itu melengkapkan misinya. "Abraham telah tua dan lanjut usianya, dan Tuhan telah memberkati dia dalam segala hal. Dia berkata kepada kepala hamba dalam rumahnya, yang mengawasi segala miliknya, "Aku ingin kamu bersumpah demi Tuhan. , Tuhan langit dan Tuhan bumi, bahawa kamu tidak akan mendapat isteri bagi anak lelakiku daripada anak-anak perempuan orang Kanaan, yang di antara mereka aku tinggal, tetapi akan pergi ke negeriku dan sanak saudaraku sendiri dan mengambil seorang isteri bagiku. anak Ishak." (Kejadian 24:1-4)

Adakah anda melihat penglihatan? Abraham tahu maksud Tuhan baginya. Dia akan menjadi patriark sebuah negara yang besar. Tetapi sekarang untuk itu berlaku, dia mempunyai seorang anak lelaki, Ishak, dan budak itu perlu berkahwin, supaya dia boleh mempunyai anak dan akhirnya negara yang besar itu boleh wujud. Jadi inilah Abraham, selaras dengan misinya, dan dia mempunyai visi. Dia boleh membentuk rancangan untuk mendapatkan Ishak seorang isteri yang akan mengikut rancangan Tuhan.

- c. Abraham menetapkan satu siri matlamat. Dia menyuruh hambanya pergi mencari seorang gadis dari negara asalnya. Dia berkata, saya mahu gadis itu menjadi salah seorang saudara saya. Saya mahu dia mengikut kepercayaan saya bukan salah seorang daripada wanita Kanaan pagan ini. Dia mesti rela dan dara. Adakah anda melihat semua siri matlamat yang Abraham ada untuk isteri Ishak?

Kini, berikut ialah ilustrasi klasik tentang perkara yang tidak boleh dilakukan apabila anda membentuk visi dan matlamat anda. "Hamba (Eleazar) bertanya kepadanya, 'Bagaimana jika wanita itu tidak mahu kembali bersama saya ke negeri ini? Bolehkah saya membawa anak lelaki anda kembali ke negara asal anda?'" Adakah anda tahu apa yang Eleazar lakukan? Dia memahami visi dan matlamat Abraham, tetapi dia segera beralih kepada masalah yang berpotensi. Dia tidak pun bermula sebelum dia berkata, "Tunggu sebentar, apa yang berlaku jika dia tidak kembali?"

Jangan sekali-kali mengelirukan peringkat penetapan matlamat dengan peringkat penyelesaian masalah. Jangan sesekali campurkan kedua-duanya. Ramai orang tidak menulis visi kerana semasa mereka menulisnya, mereka mula memikirkan semua masalah yang mungkin timbul. Mereka memikirkan semua halangan. Saya tidak mempunyai wang yang cukup. Saya tidak mempunyai masa yang cukup. Saya tidak cukup bijak. Mereka bercakap sendiri mengenainya. Jika anda berbuat demikian, anda akan gagal dengan hidup anda.

- d. Berdoa sentiasa. Sebaik sahaja dia sampai ke tempat dia ingin mencari isteri itu, Eleazar sujud dan dia berdoa. (Kejadian 24:12) Semasa dia berdoa, Ribka, bakal isteri, menghampirinya. (vs. 15) Dia kemudian berdoa di hadapan keluarga. (vs. 52)

Apabila anda berdoa tentang matlamat anda, ia melakukan dua perkara. a) ia mendedahkan keinginan anda dan b) ia menguji pergantungan anda. Jika saya tidak berdoa tentang matlamat dalam hidup saya, saya berkata kepada Tuhan, "Tuhan, saya tidak memerlukan bantuan-Mu dalam hal ini." Saya tidak tahu sama ada anda pernah memikirkannya, tetapi apa-apa yang anda tidak berdoa, anda memberitahu Tuhan, saya tidak memerlukan anda untuk ini. Doa anda menunjukkan kebergantungan anda kepada Tuhan. Sebahagian besar daripada senarai doa anda haruslah pada matlamat yang membawa anda kepada visi anda yang memenuhi misi anda. Bukan itu sahaja. Anda harus berdoa untuk perkara-perkara lain, tetapi sebahagian besar daripada doa harian anda haruslah mengenai matlamat yang telah anda tuliskan agar kehidupan anda menjadi seperti yang mungkin.

"Kemudian dia (Eleazar) berdoa, 'Ya Tuhan, Tuhan tuanku Abraham, berikanlah kejayaan kepadaku hari ini.'" Ada masa dalam hidup saya apabila saya fikir anda tidak boleh berdoa untuk kejayaan kerana itu hanya mementingkan diri sendiri. Tetapi, jika misi anda betul dan tepat sasaran, anda perlu berdoa untuk kejayaan.

- e. Membangunkan pelan langkah demi langkah. Kami tidak akan membacanya, tetapi dalam ayat 10 hingga 14, Eleazar membuat rancangan yang hebat. Lihat apabila anda mempunyai matlamat anda, anda perlu mengambil sedikit masa dan memikirkan sekarang bagaimana kita akan mencapai matlamat tersebut? Satu demi satu, semuanya berjaya.

- f. Disiplinkan diri untuk mencapai matlamat. Tiada apa yang boleh dicapai tanpa disiplin. Adakah anda tahu apa itu disiplin? Disiplin bukan sakit. Disiplin hanyalah kepuasan yang tertunda. Anda melepaskan sesuatu yang baik sekarang untuk mendapatkan sesuatu yang lebih baik di kemudian hari. Seorang atlet yang menjalani disiplin latihan melepaskan keselesaan yang dia akan dapat semasa sesi latihan itu kerana dia percaya kegembiraan bersaing dan kegembiraan kemungkinan menang di jalan raya adalah berbaloi dengan apa yang dia tinggalkan sekarang.

Eleazar berdisiplin

a) keputusan dia.

Dia memerhatikan wanita yang bernama Ribka itu dengan teliti. Dia memerhati dengan teliti sebelum dia memutuskan sama ada dia orangnya.

b) Selera makan dia

Apabila dia datang sebelum abangnya dan abangnya mahu makan dahulu. Kata Laban, "Sini duduk dan makan, kemudian kita akan bercakap." Eleazar berkata, "Tidak, saya tidak akan makan apa-apa. Saya ingin bercakap kerana saya di sini untuk misi.

c) kata-katanya

Dia berhati-hati memilih perkataan yang dia tujukan kepada Laban, lelaki yang akan membuat keputusan itu

d) masa dia.

"Jangan tahan saya, tuan saya tunggu saya, izinkan saya pulang." Jika anda ingin mencapai sebarang matlamat dalam hidup anda, adalah penting untuk anda belajar untuk mendisiplinkan masa anda. Masa anda adalah hidup anda. Jika anda membuang masa anda, anda membunuh diri.

Tulis bagaimana anda melihat kehidupan anda tiga hingga lima tahun dari hari ini. Itulah visi anda. Gunakan empat P — Keghairahan, Tujuan, Orang dan Pujian. Kemudian buat matlamat yang akan membawa anda untuk mencapai visi itu.

Sesetengah daripada anda akan mahu melompat ke masalah yang anda tahu sudah dihadapi anda. Jangan buat begitu. Kekal dengan misi anda, bentuk visi anda dan cipta matlamat anda. Semasa anda bekerja pada matlamat tersebut untuk hidup anda, Tuhan sedang bekerja untuk anda. Dia mengubah anda menjadi lebih baik.

Ke mana perginya hidup anda? Adakah hidup anda menuju ke arah yang betul? Adakah ia menuju ke syurga? Adakah ia di jalan yang diturap oleh darah Yesus Kristus? Tidak ada jalan lain kepada Bapa kecuali melalui Dia. Adakah anda terganggu dan perlu berpusing untuk kembali ke jalan raya? Jika anda tidak berada dalam Kristus, seorang Kristian, anda benar-benar tidak menuju ke mana anda mahu pergi. Hari ini adalah hari untuk meletakkan iman dan kepercayaan anda kepada Yesus, mengaku nama Yesus, mati terhadap dosa dan dikuburkan dalam darah-Nya melalui Perendaman dalam air menyeru kepada-Nya untuk mengampuni dosa-dosa anda. Pelajaran # 1300 16 Februari 1997

Bab 6

Mengatur Masa Saya

Apa yang anda cuba lakukan dengan hidup anda? Apakah misi anda, visi anda? Bagaimanakah anda mahu kehidupan anda kelihatan dalam mencapai misi itu? Anda perlu menetapkan matlamat. Matlamat ialah langkah-langkah yang akan membawa anda kepada visi dalam pencapaian misi dan ia mestilah khusus dan boleh diukur.

Pelajaran ini terutamanya tentang cara mengatur kehidupan seharian anda untuk mencapai matlamat tersebut. Bagaimana anda menguruskan masa anda? Masa adalah aset anda yang paling berharga. Malah, masa anda adalah hidup anda. Jadi jelas sekali jika anda akan menjalani kehidupan yang maksimum, anda perlu menggunakan masa anda secara maksimum.

"Jadi, berhati-hatilah, bagaimana kamu hidup—bukan seperti orang bodoh, tetapi seperti orang arif... gunakan setiap peluang dengan sebaik-baiknya..." (Efesus 5:15) Adakah anda faham apa yang Paulus katakan? "Gunakan setiap peluang sebaik mungkin kerana masa sangat berharga." Masa lebih bernilai daripada wang anda kerana, tidak seperti wang anda, anda tidak dapat menjimatkan masa anda. Anda tidak boleh meminjamnya, membelinya atau mengeluarkannya. Apa yang anda boleh lakukan ialah menggunakannya. Jika anda tidak menggunakannya, ia hilang. Jika anda tidak belajar menguruskan masa anda, tiada perkara lain yang akan diuruskan dalam hidup anda. Ia begitu kritikal.

Berapa ramai daripada anda akan mengakui "Saya nampaknya tidak mempunyai masa yang cukup untuk menyelesaikan semua yang saya mahu lakukan"? Saya melihat kartun Calvin dan Hobbs yang saya telah ditendang keluar. Calvin berpaling kepada Hobbs, dan dia berkata kepadanya, "Saya tahu bahawa Tuhan meletakkan saya di bumi untuk mencapai perkara-perkara tertentu. Sekarang ini, saya terlalu jauh di belakang, saya tidak akan mati." Pernahkah anda merasa seperti itu? Masalahnya tidak cukup masa. Tidak! Sebaliknya, masa dalam banyak segi adalah penyamaan yang hebat.

Melainkan dunia berakhir hari ini, hampir setiap daripada kita akan hidup sepanjang hari ini. Jika anda hidup sepanjang hari ini, ia adalah satu perkara yang anda ada persamaan dengan orang lain yang hidup sepanjang hari. Anda tidak mempunyai kekuatan, umur, wang atau peluang yang sama. Tetapi ada satu perkara yang kita semua akan hidup sepanjang hari mempunyai persamaan, setiap seorang daripada kita akan mempunyai 24 jam, 1,440 minit, tidak lebih, tidak kurang. Masalahnya bukan kerana kita tidak mempunyai masa yang cukup; kita semua mempunyai jumlah yang sama. Persoalannya ialah: Bagaimana anda menggunakan masa anda?

Adakah anda tidak teratur? Adakah anda salah urus masa anda? Ramai yang tak tahu. Mereka telah berjalan bersama-sama, atau berada dalam kalangan untuk sekian lama, mereka benar-benar tidak menyedari matlamat yang boleh dicapai dan visi yang boleh dicapai jika mereka menguruskan masa mereka dengan betul. Nilaikan keadaan anda. Adakah anda mengenali mana-mana gejala salah urus masa berikut?

1. kemestian.

Adakah meja anda bersepah? Bagaimana dengan bahagian atas almari anda di bilik tidur anda? Sesetengah daripada anda tahu betul-betul apa yang saya maksudkan; mereka hanya dipenuhi dengan barangan. Bagaimana dengan kereta anda? Adakah ia kotor di dalam dan luar, sentiasa? Adakah anda ingat kali terakhir anda menukar minyak anda?

2. Terlupa janji temu, mesej dan tarikh akhir.

Sekarang secara terus terang, perkara itu kadang-kadang berlaku kepada yang terbaik daripada kita. Ia berlaku kepada orang yang paling teratur. Tetapi bagi mereka yang tidak teratur, hampir setiap hari dipenuhi dengan komitmen yang rosak dan alasan yang pincang.

3. Kurang produktiviti.

Anda mendapati diri anda melakukan tugas yang kecil dan membosankan, supaya anda berasa seperti anda telah menyelesaikan sesuatu. Anda boleh menyemaknya dari "Senarai Tugasan" anda. Terdapat kecenderungan untuk berkhayal dan mengelak daripada membuat keputusan sebenar, kecenderungan ke arah penangguhan.

4. Kurang atau kurang harga diri.

Orang yang tidak teratur cenderung berasa miskin tentang kerja mereka. Mereka merasa sangat sukar untuk menerima pujian orang lain kerana jauh di lubuk hati mereka tahu mereka sebenarnya tidak melakukan apa yang boleh mereka lakukan. Terus terang, pengurus masa yang lemah selalunya tidak menyukai diri mereka sendiri.

5. Kualiti hubungan peribadi yang buruk.

Jika anda seorang pengurus masa yang lemah, anda mungkin mendapati bahawa hari-hari akan berlalu tanpa anda mempunyai perbualan penting antara anda dan pasangan atau anak-anak anda. Apabila anda bercakap, perbualan itu mungkin cetek dan tanpa pendedahan diri. Mereka mungkin tidak mengiyakan. Anda mungkin merasakan diri anda semakin meragam di rumah. Ini adalah tanda utama salah urus masa.

6. Lack keintiman dengan Tuhan.

Orang Kristian yang tidak teratur mahu berasa dekat dengan Tuhan, tetapi mereka jarang melakukannya. Seorang pendakwah tidak perlu bangun dan berkata, "Sekarang anda perlu memperuntukkan masa untuk membaca Alkitab setiap hari dan waktu doa peribadi dan masa meditasi dan renungan." Mereka tahu semua itu. Mereka hanya tidak melakukannya. Mereka berdalih dengan berkata, "Nah, masa itu tidak mencukupi." Tetapi jauh di lubuk hati mereka tahu ini sebenarnya lebih kepada keutamaan, organisasi dan kehendak peribadi.

Adakah tiga atau lebih daripada simptom tersebut melanda anda? Bagaimanakah anda menguruskan masa anda untuk kehidupan yang maksimum? Baiklah saya ingin berkongsi dengan anda sekarang tujuh undang-undang untuk menguruskan masa anda. Di sebelah setiap daripada mereka saya telah memberikan anda contoh kitab suci. Saya fikir setiap daripada mereka adalah rohani yang mungkin. Jika kehendak anda, jika misi anda adalah untuk menyenangkan Tuhan, anda perlu meneliti perkara ini dengan serius dan menerapkannya.

Undang-undang Mengurus Masa

A. Kawal masa anda.

Prinsip utama semua organisasi masa peribadi adalah mudah: Masa mesti dianggarkan. Orang yang berkata, "Nah, saya akan melakukannya apabila saya mempunyai masa," mereka telah meniupnya di sana. Anda tidak mempunyai masa, anda meluangkan masa. Kawal masa anda.

Lihatlah apa yang Daud katakan dalam "Ajarlah kami menghitung hari-hari kami dengan tepat, supaya kami beroleh hati yang bijaksana." (Mazmur 90:12) Sekarang ini mungkin agak puitis bagi anda, tetapi Daud berkata. jika anda akan mempunyai hati yang bijak, anda mesti tahu ke mana masa anda pergi. Lebih baik lagi, anda mesti memutuskan ke mana masa anda pergi supaya anda boleh menumpukan masa anda kepada yang penting dan bukannya yang mendesak.

Salah satu strategi Syaitan yang paling berkesan untuk orang Kristian adalah untuk membuat kita sibuk melakukan perkara yang kurang penting. Jika syaitan tidak boleh membuat anda jahat, dia hanya akan membuat anda sibuk. Dalam erti kata lain, dia boleh membuat hidup anda tidak berkesan dengan mengalihkan perhatian anda dengan aktiviti yang tidak bernilai.

Beberapa tahun yang lalu Majalah Time keluar dengan isu dan pada kulit mukanya terdapat tajuk "Perlumbaan Tikus, Bagaimana Amerika Berjalan Sendiri Ragged." Ia berkata "Apa wang pada tahun lapan puluhan, masa akan menjadi tahun sembilan puluhan kerana kita kesuntukan masa." Tidak, kami tidak kesuntukan masa, kami tidak menjadualkan masa kami. Kami tidak mengira hak hari kami. Kawal masa anda.

Pernahkah anda perasan sebagai contoh bahawa kita cenderung untuk memberi keutamaan kepada acara yang dijadualkan berbanding acara yang tidak dijadualkan? Biar saya jelaskan. Jika satu-satunya perkara yang anda jadualkan pada hari Isnin ialah temu janji pergigian 2:00, anda akan berputar sepanjang hari anda di sekitar janji temu pergigian tersebut. Baiklah, saya mungkin boleh pergi ke sini, saya mungkin boleh pergi ke sana, tetapi saya perlu pergi ke temujanji doktor gigi pukul 2:00 itu. Dengan kata lain, anda memberi keutamaan kepada acara yang dijadualkan.

Daripada sentiasa membiarkan orang lain menentukan perkara yang penting dalam hidup anda dengan menjadualkan masa anda, anda menentukan perkara yang penting. Anda menjadualkan masa untuk perkara yang anda hargai dan ingin anda capai. Itu tanggungjawab awak. Pentadbiran adalah penting untuk menjalani kehidupan Kristian. Anda adalah pengurus wang, kebolehan, aktiviti, fungsi dan masa anda. Jangan biarkan orang mengambilnya daripada anda tanpa sedar. Itu keputusan awak.

B. Mulakan dengan Tuhan.

Apabila anda mula mengawal masa anda, anda pastikan anda meluangkan masa dengan Tuhan. "Jadi jika kamu makan atau minum atau apa sahaja yang kamu lakukan, lakukanlah semuanya itu untuk kemuliaan Allah." (1 Korintus 10:31)

Saya ingin berkongsi dengan anda satu prinsip yang menakjubkan. Apa sahaja yang anda serahkan kepada Tuhan, Dia memberkati dan memberi anda lebih banyak perkara itu. Saya tidak mengada-adakan itu. Ia dari Lukas 6:38, "Berilah, maka kamu akan diberi. Takaran yang baik, yang dipadatkan, yang digoncang dan yang tumpah akan dituangkan ke dalam ribaanmu." Apa sahaja yang anda berikan kepada Tuhan, Dia memberi lebih kepada anda.

Sekarang perkara pertama yang kita fikir ini bermakna adalah wang. Berikan wang anda dan Dia akan mengembalikannya kepada anda; sukatan yang baik dan tekan ke bawah. Tetapi ia benar untuk perbuatan baik seperti juga untuk wang. Memang benar Tuhan akan memberi lebih banyak peluang. Ingat, Yesus juga berkata, "Jika kamu setia dalam perkara kecil, Aku akan memberi kamu peluang untuk setia dalam perkara besar." Ia benar untuk cinta anda. Sudahkah anda mengetahuinya? Anda memberikan cinta anda kepada Tuhan; Dia akan memberikan cinta kepada anda dalam pelbagai cara. Jika anda mencintai orang lain, lebih daripada itu akan kembali kepada anda. Ia juga benar untuk masa anda. Jika anda menyerahkannya kepada Tuhan, Dia akan memberi anda lebih banyak masa.

Dalam Versi Berita Baik Amsal 10:27 menyatakan "Penghormatan kepada Tuhan menambah jam pada setiap hari." Itu mungkin mustahil secara fizikal, tetapi ia adalah kebenaran rohani. Jika anda memulakan setiap hari dengan masa di hadapan Tuhan, ia akan memukau anda berapa banyak masa tambahan yang anda ada untuk sepanjang hari itu. Anda tidak mempunyai masa untuk ibadah? Bangun 15 minit lebih awal. Jangan jadi macam orang yang asyik pukul nyamuk, dia tak pernah mengeringkan paya. Jika anda mahukan lebih banyak masa, anda perlu bermula dengan memberi lebih banyak masa kepada Pencipta masa. Biarkan Dia melipatgandakan masa yang ada pada anda.

C. Rancang hari anda mengikut matlamat anda.

Jika anda mempunyai misi hidup untuk menyenangkan Tuhan dengan matlamat, maka rancang hari anda di sekitar matlamat tersebut. Jika anda tidak mempunyai misi hidup, bentuk visi anda sekarang dan bayangkan bagaimana anda mahu hidup anda tiga hingga lima tahun dari sekarang. Ingat, visi yang baik merangkumi semua aspek kehidupan anda. Pastikan anda tidak meninggalkan tujuan, semangat, orang dan pujian, jika tidak, anda akan meninggalkan bahagian utama kehidupan. Sekarang, tetapkan matlamat anda untuk membantu anda mencapai visi anda. Sebaik sahaja anda menuliskannya, renungkannya dengan kerap dalam aktiviti harian anda. Susulan berterusan ini adalah tempat orang merindunya.

Hampir semua orang yang saya kenali telah menetapkan matlamat pada satu masa atau yang lain dalam hidup mereka. Kebanyakan kita telah membuat azam tahun baru. bukan awak? Walaupun anda tidak pernah mempunyai misi hidup, walaupun anda tidak pernah mempunyai visi hidup, kebanyakan kita membuat resolusi. Itu satu bentuk matlamat.

Kami menetapkan matlamat dan "Senarai Tugas" dan tidak pernah memikirkannya. Itu kerana kebanyakan kita adalah didorong oleh aktiviti. Kami memikirkan semua perkara ini yang boleh dan patut kami lakukan. Kemudian kami memulakan hari kami secara rawak melakukan perkara-perkara tersebut pada "Senarai Untuk Dilakukan" itu, perkara yang kami

percaya adalah baik dan perlu. Masalah dengan "Senarai To Do" ialah perkara dalam senarai itu berbeza-beza nilainya. Jika anda baru mula melakukan perkara dalam senarai anda, anda mungkin meninggalkan perkara yang paling berharga. Jika anda hanya mematuhi "Senarai Tugas" anda, anda bukan didorong oleh tujuan, tetapi didorong oleh aktiviti. Jangan fikir ia adalah pengurusan masa hanya kerana anda mempunyai senarai. Anda mesti menetapkan keutamaan.

"Senarai Tugas" anda harus mencerminkan matlamat anda yang telah anda tulis. "Senarai Tugas" anda harus mencerminkan perkara yang benar-benar penting yang anda ingin lihat dilakukan dalam hidup anda. Setiap hari apabila anda membentuk "Senarai Tugas," cuba bergerak ke arah pencapaian sekurang-kurangnya satu matlamat dalam setiap empat bidang utama dalam hidup anda. Bergerak ke arah pencapaian semangat, tujuan, orang atau matlamat pujian anda.

Terdapat semua jenis buku di luar sana mengenai penetapan matlamat, tetapi mereka tidak memberitahu anda perkara yang paling penting. Mereka memberitahu anda bagaimana untuk membuat satu bilion dolar. Tetapi tidak ada yang menyebut bahawa suatu hari nanti anda akan berdiri di hadapan Tuhan dalam Penghakiman. Tuhan akan memanggil jutawan itu gagal jika dia tidak membina hidupnya berdasarkan matlamat melakukan apa yang diredhai Tuhan.

Paul berkata "Tidak tahukah kamu bahawa dalam perlumbaan semua pelari berlari, tetapi hanya seorang sahaja yang mendapat hadiah? Berlarilah sedemikian rupa untuk mendapat hadiah." (1 Korintus 9:24) Apabila anda mempunyai perlumbaan; pecut, satu batu atau maraton, anda perlu pergi ke arah garisan penamat. "Oleh itu saya tidak berlari seperti seorang lelaki berlari tanpa arah tujuan..." (vs. 26) Bolehkah anda bayangkan pecut seratus ela dan seorang lelaki berlepas ke arah lain? Sungguh tidak masuk akal! Tetapi itulah yang dilakukan oleh ramai orang dengan kehidupan mereka.

Cabaran anda tidak akan memisahkan yang baik daripada yang buruk; cabaran anda akan meraih yang terbaik daripada semua kebaikan yang mungkin. Oleh itu, rancang hari anda mengikut matlamat anda.

D. Fokus pada yang penting berbanding yang mendesak.

Kebanyakan orang mengatur kehidupan mereka berdasarkan dua perkara: yang mendesak dan yang belum selesai. Kami bangun pada waktu pagi dan kami berfikir: Apa yang mendesak hari ini? Apakah api yang saya perlukan untuk memadamkannya? Ingat bahawa tangisan yang paling kuat adalah jarang yang paling penting. Anda perlu mengutamakan perkara yang benar-benar penting.

E. Luangkan masa untuk kekuatan anda.

Kami telah berbincang untuk menjalani kehidupan maksimum dengan melakukan lebih sedikit daripada apa yang anda tidak mahu lakukan dan melakukan lebih banyak perkara yang anda mahu lakukan. Kurangkan apa yang Tuhan tidak harapkan untuk anda lakukan, dan lakukan lebih banyak daripada apa yang dicipta untuk anda lakukan. Salah satu realiti yang menyedihkan tentang masa yang tidak direbut ialah ia cenderung mengalir ke arah kelemahan kita. Kita cenderung untuk menghabiskan lebih banyak masa melakukan perkara yang kita tidak begitu mahir. Tetapi dengan perancangan yang betul, kami akan menghabiskan lebih banyak masa untuk melakukan perkara itu daripada apa yang kami lakukan dengan sangat baik.

Jangan salah faham. Kita perlu memperuntukkan sedikit masa untuk memperbaiki kelemahan kita dan mengembangkan kemahiran. Tetapi itu tidak sepatutnya kebanyakan masa kita. "Sebab kita ini buatan Allah, diciptakan dalam Kristus Yesus untuk melakukan pekerjaan baik, yang telah dipersiapkan Allah sebelumnya untuk kita lakukan." (Efesus 2:10) Saya ingin mencari bentuk badan saya dan menghabiskan banyak masa saya melakukan perkara yang saya tahu Tuhan mahu saya lakukan kerana Dia memberi saya kekuatan untuk menangani tugas itu.

F. Masa belanjawan lebih awal.

Sulaiman berkata "Rancangan orang yang rajin membawa kepada keuntungan, sebagaimana tergesa-gesa membawa kepada kemiskinan." (Amsal 21:5) Terdapat implikasi kewangan dalam peribahasa itu, tetapi lihatlah, katanya, jika anda merancang lebih awal, ia akan menguntungkan sepanjang hidup anda. Jika anda melakukan segala-galanya dengan tergesa-gesa, anda akan menghadapi masalah. Saya telah belajar dengan susah payah bahawa elemen prinsip masa saya perlu ada pada kalendar lapan minggu lebih awal daripada tarikh tersebut.

Adakah anda tahu jenis perkara yang perlu dianggarkan terlebih dahulu?

- a. Disiplin kerohanian.
- b. Masa bersama pasangan
- c. Masa untuk anak-anak saya dan aktiviti mereka
- d. Persahabatan
- e. Rehat dan beriadah

Ini mungkin yang paling kritikal daripada tujuh undang-undang kerana masa belanjawan lebih awal membolehkan saya mengawal masa saya, ia membolehkan saya memperuntukkan masa dengan Tuhan, ia membolehkan saya memberi tumpuan kepada matlamat saya dan ia membolehkan saya menangani perkara yang penting. terlalu mendesak jika saya melakukannya lebih awal. Rancangan orang yang tekun mendatangkan keuntungan, tetapi tergesa-gesa akan menyebabkan kemiskinan.

G. Busier tidak lebih baik.

Terdapat satu contoh yang terdapat dalam Keluaran 18. Apabila bapa mertua Musa, Yitro, datang menemui Musa, pemimpin Bani Israel, Musa sedang menghakimi dua hingga tiga juta orang Israel dari matahari terbit hingga matahari terbenam. Tidakkah anda tahu Musa telah berkaca-kaca pada penghujung hari? Yitro berkata, "Kamu membunuh dirimu sendiri, dan kamu juga membuang masa mereka." Yitro kemudiannya mengajar Musa bagaimana memecahkannya kepada divisi yang berbeza.

Adakah anda terlalu sibuk melakukan perkara yang baik untuk menjadi berkesan? Adakah anda menghabiskan masa anda seperti yang Tuhan mahu anda gunakan? Adakah anda seperti hamster di atas roda kecilnya?

Saya temui sedikit parodi Mazmur ke-23 yang boleh membantu anda mengingati untuk berkesan bukan hanya sibuk. Ia berjalan seperti ini:

Jam adalah diktator saya, saya tidak akan berehat.

Ia membuatkan saya terbaring hanya apabila keletihan.

Ia membawa saya kepada kemurungan yang mendalam, ia memburukkan jiwa saya.

Ia membawa saya ke dalam lingkaran kegilaan demi aktiviti.

Walaupun saya lari dari satu tugas ke satu tugas,

Saya tidak akan menyelesaikan semuanya. Kerana ideal saya adalah dengan saya.

Tarikh akhir dan keperluan saya untuk kelulusan, ia mendorong saya.

Mereka menuntut prestasi daripada saya melebihi had jadual saya.

Mereka mengurapi kepala saya dengan migrain. Dalam bakul saya melimpah.

Sesungguhnya keletihan dan tekanan masa akan mengikuti saya sepanjang hari hidup saya; Dan saya akan tinggal dalam ikatan kekecewaan, selama-lamanya.

Apa yang menyedihkan adalah lebih ramai orang hidup dengan Mazmur ke-23 daripada yang sebenar. Mereka mungkin tidak mengakuinya, tetapi mereka mengakuinya.

Adakah anda bosan hanya cuba untuk bersaing? Adakah anda bosan dengan aktiviti yang didorong? Saya mendapat berita baik Yesus Kristus menawarkan anda alternatif. Ingatlah apabila Dia berkata dalam Matius 11:28-30 "Marilah kepada-Ku, semua yang letih lesu dan berbeban berat" yang berbeban berat, sebaliknya, hanya bermaksud tertekan. "Kamu

semua yang letih lesu dan berbeban berat, Aku akan memberi kelegaan kepadamu. Pikullah kuk yang Kupasang dan belajarliah daripada-Ku; kerana Aku lemah lembut dan rendah hati, dan kamu akan mendapat ketenangan bagi jiwamu. Sebab kuk yang Kupasang itu enak, dan beban-Ku pun ringan.” (RSV) Saya tidak tahu apa yang anda fikirkan maksudnya, tetapi ia adalah janji daripada Tuhan kita. Dia berkata, anda datang kepada saya, dapatkan kehendak anda selari dengan kehendak saya, hidup anda ditetapkan oleh tujuan saya dan ia akan berhenti menjadi keras. Malah, saya akan memastikan bahawa ia adalah kehidupan yang paling produktif dan tanpa usaha yang pernah anda jalani.

Orang ramai, kita hanya mempunyai masa yang cukup di dunia lama ini untuk melakukan kehendak Tuhan. Jika kita cuba melakukan lebih banyak, maka tidak akan ada masa yang cukup. Berhenti hidup dengan "Senarai Tugas" dan mulakan hidup dengan matlamat berdasarkan misi hidup anda untuk melakukan kehendak Tuhan. Jadualkan aktiviti tersebut untuk membawa anda ke matlamat tersebut. Itu bukan hanya sejenis perniagaan mumbo jumbo, itulah yang dilakukan oleh Tuhan kita. Dia tidak membenarkan orang lain memberitahunya apa yang perlu dilakukan. Dia tahu betul apa yang dia mahu capai. Dia bangun awal pagi dan pergi ke tempat yang jauh untuk solat. Saya rasa itu memberitahu kita Dia melakukan itu setiap hari. Dia bermula dengan Tuhan dan kemudian Dia merancang segala-galanya di sekitar misi hidup-Nya dan matlamat untuk sampai ke sana. Ia adalah aktiviti rohani bukan aktiviti pengurusan. Sebagai pengurus Tuhan, Dia memaksa anda untuk melakukannya.

Tetapi kembali kepada Matius 11:28-30 “Lalu Yesus berkata, ‘Marilah kepada-Ku, semua yang letih lesu dan berbeban berat, Aku akan memberi kelegaan kepadamu. Pikullah kuk-Ku ke atas kamu. Biarlah Aku mengajar kamu, kerana Aku rendah hati dan lemah lembut, dan kamu akan mendapat ketenangan bagi jiwamu. Kerana kuk yang Kupasang dengan sempurna, dan beban yang Kuberikan kepadamu adalah ringan.’” (NLT) Ia hanya akan berlaku jika anda berada dalam Yesus. Dia adalah kuasa untuk pengurusan kehidupan tiada tempat lain. Jika anda tidak berada dalam Kristus hari ini anda perlu datang kepada-Nya, letakkan kepercayaan anda kepada-Nya dan patuhi injil-Nya. Pelajaran # 1301 19 Januari 1997

Bab 7

Perhubungan yang betul

"Kualiti hidup anda akan berkadar langsung dengan kualiti hubungan anda." Sekarang tandai dengan baik, "Kualiti hidup anda akan berkadar langsung dengan kualiti perhubungan anda." Oleh itu, anda mesti memilih dan membangunkan perhubungan yang menyokong misi hidup anda, atau anda tidak akan pernah menjalani kehidupan maksimum itu.

Anda memerlukan model untuk memotivasikan anda.

Pemodelan adalah cara terbaik untuk belajar. Sama ada anda sedang belajar mengikat kasut, memandu kereta atau mengendalikan komputer peribadi. Kami belajar lebih cepat dan lebih baik melalui contoh. Jangan hanya beritahu saya bagaimana untuk melakukannya juga tunjukkan kepada saya caranya. Walau apa pun objektif pembelajaran, anda belajar dengan lebih cepat dan lebih mudah dan dengan lebih sedikit kesilapan selagi anda mempunyai model yang betul.

Sekarang dengan cara yang sama, cara terpantas untuk mencapai matlamat anda dalam hidup ialah mencari seseorang yang sudah melakukan dengan kehidupan mereka apa yang anda mahu lakukan dan menyalinnya—itulah kuncinya. Anda dapati seseorang yang sudah berada di tempat yang anda inginkan dari segi rohani, intelek, kewangan dan perhubungan; lihat apa yang dia lakukan dan model selepas itu.

Ini sangat alkitabiah. Rasul Paulus mengiktiraf peranannya sebagai model kehidupan apabila dia berkata, "Bergabunglah dengan orang lain dalam mengikuti teladanku, saudara-saudara, dan perhatikanlah mereka yang hidup menurut pola yang kami berikan kepadamu." (Filipi 3:17) Dia berkata, "Ikutilah teladanku, dan ikutilah teladan yang telah aku tetapkan." Proses ini berfungsi dengan cara ini, semasa anda mengikuti model; anda pula menjadi model. "Kamu telah menjadi peniru kami dan Tuhan; walaupun mengalami penderitaan yang teruk, kamu menyambut berita dengan sukacita yang diberikan oleh Roh Kudus. Maka kamu menjadi teladan bagi semua orang percaya di Makedonia dan Akhaya." (1 Tesalonika 1:6-7)

Yesus secara terbuka mengaku sebagai model. Yohanes 13, selepas Dia membasuh kaki murid-murid memberi mereka teladan kerendahan hati dan pelayanan, Dia berkata dalam ayat 15, "Aku telah memberikan teladan kepadamu, supaya kamu berbuat seperti yang telah Kuperbuat kepadamu." Ia adalah manusia. Alam untuk ditiru. Semasa anda masih bayi, cara anda belajar melakukan apa sahaja adalah dengan menyalin apa yang anda lihat telah dilakukan. Sekarang masalahnya ialah sebagai seorang kanak-kanak anda tidak boleh memilih model anda. Anda hanya model mengikut mereka yang paling rapat dengan anda. Oleh itu, sebagai seorang kanak-kanak, jika anda berada di sekeliling seseorang yang berjaya, anda mungkin berkembang menjadi seorang yang berprestasi tinggi. Jika anda sebaliknya berada di sekeliling contoh negatif, anda mungkin mengembangkan sikap negatif. Jika anda melihat kemarahan dicontohi di rumah anda, jangan terkejut jika anda mempunyai perangai yang buruk.

Nasib baik, sebagai orang dewasa, kita boleh memilih model kita. Oleh itu, sebagai orang dewasa, tidak kira apa masa lalu anda, anda boleh membentuk semula corak dan memprogram semula fikiran anda. Pilih model yang akan membawa hidup anda ke tempat yang anda inginkan. Saya tidak tahu jenis pelajar sejarah anda, tetapi setiap pemimpin hebat dalam sejarah dunia telah mencontohi model. Jeneral George Patton, wira Perang Dunia II, adalah pengikut Alexander the Great yang sangat, sangat ketat. Model Martin Luther King untuk protes tanpa kekerasan ialah Gandhi. Gandhi, walaupun bukan seorang Kristian, berkata dia mencontohi gaya hidupnya mengikut Yesus Kristus.

Model ialah cara terpantas untuk bergerak ke hadapan dalam misi hidup anda. Cari seseorang yang sudah berada di tempat yang anda inginkan dan ikuti contoh itu. Keindahan model ialah mereka memotivasikan kita. Kerana apabila mereka menembusi halangan dan membuat pencapaian, kita tahu kita juga boleh.

Saya suka cerita tentang Roger Bannister. Selama bertahun-tahun dan beberapa dekad, ahli fisiologi, doktor, saintis berpendapat bahawa manusia tidak pernah dapat memecahkan batu empat minit. Malah seorang doktor menulis satu bahagian besar dalam Jurnal Persatuan Perubatan Amerika. Dia berkata, "Adakah anda sedar bahawa jantung anda akan meletup dan paru-paru anda akan runtuh jika seorang manusia pernah mendekati penghalang empat minit itu?" Kemudian seorang rakan bernama Roger Bannister melakukannya. Selepas dia berlari empat minit batu, dalam tempoh 15 bulan, begitu juga 32 orang lain. Adakah anda melihat apa yang model boleh lakukan untuk anda?

Siapa model anda? Siapakah orang yang anda hormati, hidup atau mati, dari segi rohani, intelek dan perhubungan? Siapa yang anda contohi kehidupan anda? Jika anda tidak mempunyai orang seperti itu, anda akan rugi. Anda melalui kehidupan membuang masa dan tenaga, cuba mempelajari pelajaran yang anda tidak perlu belajar secara langsung; anda boleh mempelajarinya dengan lebih baik melalui pengalaman orang lain. Anda memerlukan model untuk memotivasikan anda.

Anda memerlukan mentor untuk membentuk anda.

Mentor ialah kaunselor, jurulatih peribadi atau jurulatih; Tidak seperti model, yang anda mungkin atau mungkin tidak kenali secara peribadi. Malah, model mungkin telah hidup beberapa generasi sebelum hayat anda tetapi seorang mentor, sebaliknya, mengenali anda dengan baik dan sangat mengambil berat tentang anda. Seorang mentor komited untuk pertumbuhan anda, matlamat anda, dan jiwa anda. Mentor sangat terlibat dalam hidup anda. Malah, mereka adalah orang yang Tuhan gunakan dalam hidup anda untuk mengeluarkan yang terbaik dalam diri anda.

Keperluan untuk mentor didapati di seluruh Kitab Suci. Lihatlah Amsal 15:22, Salomo berkata, "Rancangan gagal kerana kurangnya nasihat, tetapi dengan banyak penasihat semuanya berjaya." Dalam Bible saya, saya telah membulatkan dua perkataan itu, nasihat dan penasihat. Tidak kira betapa berjayanya anda, anda sentiasa memerlukan jurulatih.

Lihat di televisyen petang ini dan tonton Michael Jordan. Michael Jordan mempunyai jurulatih. Steffi Graf mempunyai jurulatih. Pat Roddy mempunyai jurulatih. Pelakon Tom Hanks mempunyai seorang jurulatih; ada pengarah melatih setiap gerak-gerinya. Itulah salah satu sebab orang itu profesional. Jika anda mendapati orang yang berjaya yang benar-benar mengasah kemahiran mereka, anda boleh yakin bahawa mereka mempunyai mentor.

"Dengarlah nasihat dan terimalah didikan, maka pada akhirnya kamu akan menjadi bijak." (Amsal 19:20) Semasa saya memikirkan perkara ini minggu ini, saya menghitungnya dan sepanjang hidup saya mempunyai enam mentor yang berbeza—orang yang cukup mengambil berat tentang saya dan telah memberikan saya masa yang cukup untuk membentuk kehidupan saya. . Saya sedang melalui peralihan hidup sekarang, terus terang saya sedang mencari

pasangan lagi. Saya tidak pernah cukup bijak sendiri untuk melakukan apa-apa pekerjaan yang pernah saya lakukan dalam hidup saya dan saya tidak akan pernah melakukannya. Tetapi mentor telah mengambil hidup saya dan membentuknya. Mereka telah membimbingnya melalui air yang bergelora untuk membuat kesimpulan yang berjaya.

Orang ramai, terdapat orang di sekeliling anda yang boleh menjadi mentor anda dan anda perlu mencari mereka jika anda tidak mempunyai mereka. Mereka tidak perlu lebih bijak daripada anda dalam setiap bidang. Mereka hanya perlu mahir dalam perkara yang anda ingin jadikan. Lihat hakikatnya, kita semua jahil, cuma pada subjek yang berbeza, bukan? Tetapi ada orang di luar sana yang boleh membimbing anda ke matlamat anda. Terdapat beberapa cara untuk mendapat manfaat.

Bagaimana anda mendapat manfaat daripada mentor.

1. Bertanya soalan.

Jangan takut untuk bertanya soalan. Anda tahu semakin meningkat usia, semakin kita bertindak seperti tidak perlu tahu apa-apa. Tidakkah itu bodoh?

"Maksud hati manusia adalah air yang dalam, tetapi orang yang berakal budi menariknya keluar." (Amsal 20:5) Jika anda ingin menjadi seorang lelaki atau wanita yang berpengetahuan, lebih baik anda belajar bagaimana memasukkan baldi itu ke dalam air dalam kehidupan orang bijak dan mengeluarkan air itu. Caranya ialah dengan bertanya soalan.

Saya tidak tahu tentang anda, tetapi saya mempunyai senarai soalan yang agak standard yang saya bersedia untuk bertanya pada setitik topi apabila saya berada di sekeliling orang bijak yang boleh membimbing saya. Apabila saya berada di sekeliling orang yang mengetahui sesuatu yang saya tidak tahu, yang pernah mengalami sesuatu yang belum saya alami, yang boleh membantu membentuk saya, saya mempunyai soalan seperti ini:

- a) "Beritahu saya tentang keputusan terbesar yang pernah anda buat.
- b) Beritahu saya tentang kejayaan terbesar dalam hidup anda dan apa yang anda pelajari daripadanya.
- c) Beritahu saya tentang kegagalan terbesar dalam hidup anda dan apa yang anda pelajari daripadanya.
- d) Bagaimanakah anda menguruskan masa anda?
- e) Bagaimanakah anda mengendalikan tekanan?
- f) Apakah buku yang anda baca yang telah membuat perubahan terbesar dalam hidup anda?"

Tandai ini dengan baik: Tanda kebijaksanaan yang sebenar ialah keupayaan untuk menarik nasihat yang baik daripada orang lain. Apabila anda boleh melakukannya, ia akan membantu anda menjalani kehidupan yang maksimum.

Saya membaca kisah benar tentang seorang rakan yang kini berkhutbah, tetapi ketika dia menjadi pelatih untuk pendakwah, dia berada di sana selama setahun penuh. Dan dia berkata, "Anda tahu sepanjang masa saya berada di sana, lelaki itu bangun dan berkhutbah dan dia tidak pernah berkhutbah. Setiap khutbah bukan sekadar pukulan, ia adalah larian rumah; dia hanya mengetuknya keluar dari taman. . Jadi saya masuk ke sana untuk menemubualnya dan berkata, 'Saya telah bersama dengan awak setahun, dan awak tidak pernah kacau, awak tidak pernah gagal, saya ingin tahu rahsia awak.' Pendakwah berkata, 'Saya tidak mempunyai sebarang rahsia.' Pelatih itu menegaskan 'Tidak, tidak, jangan berikan saya itu. Ada sesuatu yang berbeza tentang kamu daripada orang lain yang telah berdakwah, saya ingin tahu apa itu.' Dia berkata, "Sungguh, sungguh, saya melakukan apa yang dilakukan oleh pendakwah lain.' Dan pelatih itu bertanya, 'Tidak, kamu beritahu saya, ada apa-apa dalam hidup awak?' Pengkhotbah itu berkata, 'Tiga puluh tahun yang lalu ketika saya naik ke mimbar, saya membuat perjanjian dengan Tuhan. Saya memberitahu Dia jika Dia akan memberkati apa yang saya lakukan, bahawa saya akan membaca Perjanjian Baru setiap minggu.' Dia berkata, 'Dalam tempoh 30 tahun, saya tidak pernah terlepas satu minggu dalam komitmen itu.'" Tidakkah anda tidak benci untuk pergi tanpa air kebijaksanaan yang dalam itu—bertahan di dalam Firman?

2. Terima cadangan atau terima maklum balas.

“Biarlah orang bijak mendengar dan menambah ilmunya, dan biarlah orang berpengertian mendapat bimbingan—” (Amsal 1:5) Kadang-kadang apabila anda mendengar, anda perlu mendengar kritikan. Tidak mengapa asalkan ia dari sumber yang baik yang menyayangi anda dan yang bijak. Pertimbangkan Amsal 25:12, "Seperti anting-anting emas atau perhiasan emas murni adalah teguran orang bijak kepada telinga yang mendengar."

Orang ramai, apabila anda berada di hadapan seseorang yang berpengetahuan, seseorang yang anda percayai dan seseorang yang mengasihi anda, dengarkan mereka. Sama ada mereka menggalakkan anda atau sama ada mereka membetulkan anda, maklum balas adalah penting untuk kehidupan maksimum. Saya tidak tahu berapa ramai daripada anda yang berminat dengan bimbingan roket; mungkin tidak begitu banyak, tetapi apabila NASA melancarkan roket untuk naik ke bulan atau Marikh atau apa sahaja, adakah anda tahu bagaimana mereka melakukannya? Ia tidak begitu mudah untuk dilakukan kerana bumi sentiasa bergerak, bulan sentiasa bergerak mengelilingi bumi, kedua-dua jasad itu bergerak mengelilingi matahari dan seluruh sistem suria kita bergerak melalui angkasa. Bagaimanakah anda mengekalkan roket itu di landasan yang betul? Mereka tidak hanya memprogramkan ke arah dan berkata, "Baiklah, ia sendiri.

Sekarang setiap kali saya berkata demikian kepada seorang Kristian yang lebih tua, reaksi pertamanya ialah, "Nah, saya telah membuat begitu banyak kesilapan dalam hidup saya, saya tidak boleh menjadi mentor." Anda tidak perlu menjadi sempurna untuk menjadi mentor; anda hanya perlu selangkah ke hadapan. Kami memerlukan model untuk memotivasikan kami dan mentor untuk membentuk kami.

3. Rakan kongsi untuk mendorong anda.

Orang yang komited dengan misi hidup yang sama yang anda telah memotivasikan dan mendorong anda ke arah matlamat bersama anda. Yesus mempunyai 12 daripada mereka bukan? Jika anda membaca Perjanjian Baru, Paul mempunyai sembilan. Semua orang perlukan pasangan.

Sangat sedikit orang yang berhenti dan bertanya: "Apa yang akan saya lakukan dengan hidup saya?" Jika anda serius tentang kajian ini, jika anda telah mengambil nota, jika anda telah membangunkan misi hidup dan visi hidup dan jika anda mempunyai matlamat konkrit untuk membawa anda ke kehidupan maksimum itu, anda adalah antara kurang daripada satu peratus daripada rakyat di negara ini. Ini bermakna anda perlu aktif mencari orang lain yang ingin berkembang bersama anda kerana terus terang, anda berada di dalam kelas sendirian. Anda perlu mencari orang yang mahu membantu anda berkembang.

Sulaiman berkata, "Berdua lebih baik daripada seorang kerana mereka mendapat balasan yang baik untuk pekerjaan mereka." (Pengkhotbah 4:9) Kita semua memerlukan pasangan. Benjamin Franklin mempunyai kumpulan sokongan yang dipanggilnya, "Rakan Saya Paling Cerdik." Kumpulan itu akan berkumpul, menulis kertas, membincangkannya, bertanya soalan dan membantu antara satu sama lain. Mereka bertemu setiap malam Jumaat selama 40 tahun. Adakah anda tertanya-tanya mengapa Franklin kreatif dan cerdik melalui lewat lapan puluhan? Adakah anda tertanya-tanya mengapa ciptaan terbaiknya berlaku selepas dia berumur 70 tahun? Saya akan memberitahu anda mengapa, kerana dia mempunyai rakan kongsi yang mendorongnya. Adakah awak?

Thomas Edison mempunyai kumpulan yang dipanggilnya "Pakatan Dalang." Dalam tempoh enam tahun kumpulan itu menghasilkan 300 ciptaan berpaten yang berbeza. Anda berkata, "Saya bukan intelek." Saya bukan Edison, saya bukan Franklin, dan saya tidak memerlukan 'Pakatan Dalang.'" Jika anda seorang Kristian, anda memerlukan rakan kongsi untuk membantu menarik minat anda. anda berganding bahu dalam misi anda ke syurga. Tuhan merancang gereja-Nya sebahagiannya untuk membina.

"Demikian juga dalam Kristus kita yang banyak membentuk satu tubuh, dan setiap anggota adalah milik semua yang lain." (Roma 12:5) Tetapi lihatlah ini, dengan menggunakan metafora tubuh manusia, Paulus pada dasarnya berkata, "Hai orang Kristian, kamu adalah rakan kongsi dalam perjalanan yang disebut Kehidupan ini dan kamu berhubungan satu sama lain seperti jantung berkaitan dengan paru-paru, atau lengan ke tangan, atau leher ke kepala. Anda mesti mempunyai satu sama lain untuk bersandar dan menarik kekuatan."

Kami seperti pasukan mendaki gunung mendaki Gunung Everest. Mereka diikat bersama oleh tali itu. Mereka terikat untuk keselamatan dan kekuatan mereka. Mereka semua bekerjasama

antara satu sama lain untuk membantu pasukan mencapai puncak puncak. Orang Kristian sedang menarik satu sama lain. Kami bergantung pada kekuatan masing-masing. Terus terang, jika salah seorang daripada kita jatuh, maka kita semua dalam bahaya jatuh. Kami adalah yang saling berkaitan. Jadi jika anda mempunyai misi hidup dan, hidup anda menuju ke suatu tempat, ia benar-benar penting dengan siapa anda terikat.

"Janganlah kamu berpasangan dengan orang-orang yang tidak percaya. Sebab apakah persamaan antara kebenaran dan kejahatan? Atau apakah persekutuan terang dengan kegelapan?" (2 Korintus 6:14) Jika anda mempunyai misi hidup dan anda bekerjasama dengan seseorang yang tidak menerimanya, tetapi menentangnya, paling baik mereka akan membencinya, paling teruk mereka akan mensabotajnya. Lebih baik anda memilih pasangan hidup anda dengan berhati-hati. Saya bercakap tentang rakan kongsi perniagaan anda. Tetapi yang lebih penting, saya bercakap tentang pasangan perkahwinan anda. Anda memerlukan pasangan yang akan mendorong anda.

4. Perlukan kawan yang akan merasai anda.

Anda memerlukan beberapa rakan yang akan menyokong anda. "Seorang kawan mengasihi pada setiap masa..." (Amsal 17:17a) Kawan sejati ialah seseorang yang masuk sementara orang lain keluar. Apabila orang lain melihat melalui anda, seorang rakan melihat anda melalui. Apabila anda membuat kesilapan dan orang lain mahu menggosoknya, seorang rakan menepisnya. Mereka konsisten, mereka bertahan di sana dengan anda, dan mereka menyokong anda dari segi emosi, fizikal dan rohani. Mereka menggalakkan anda. Mereka melakukan apa yang dikatakan oleh penulis Ibrani dalam bab 10:24, "Dan marilah kita memikirkan bagaimana kita dapat mendorong satu sama lain ke arah kasih dan perbuatan baik."

Kawan adalah kunci kepada kehidupan yang maksimum kerana anda tidak akan pernah naik melebihi tahap rakan terdekat anda. Tandakan itu dengan baik. Ia benar-benar seperti apa yang saya baru bercakap dengan rakan kongsi. Anda tidak pernah naik melebihi tahap rakan terdekat anda. Memang betul. Burung-burung berbulu berduyun-duyun. Jadi, jika anda ingin melayang dengan helang, anda tidak boleh berlari dengan ayam belanda.

"Jangan disesatkan: 'Pergaulan yang jahat merosakkan akhlak yang baik.'" (1 Korintus 15:33) Saya ingin berterus-terang dengan anda tentang beberapa perhubungan di sini, sangat berterus terang. Jika anda serius untuk menjalani kehidupan yang maksimum dan menjadi semua yang Tuhan kehendaki untuk anda, anda mungkin perlu memutuskan beberapa persahabatan yang anda miliki sekarang. Itulah kebenarannya. Syarikat yang buruk merosakkan akhlak yang baik. Salah satu sebab bahawa sesetengah daripada anda telah terhenti dalam misi hidup anda atau pergi sepenuhnya dengan Tuhan adalah kerana anda takut apa yang akan berlaku dalam hubungan. Anda takut anda akan ditolak. Anda takut mereka tidak bersetuju. Anda takut anda akan diejek atau apa sahaja. Adakah anda mahu membuang masa anda, membuang hidup anda, semata-mata ingin menjadi popular?

Secara ringkasnya, intinya ialah: "Adakah saya lebih mementingkan perkenan Tuhan atau orang lain?" Jika anda jujur dengan diri sendiri dan jawapan anda ialah: Saya benar-benar mementingkan persetujuan orang lain, Bible menyebutnya penyembahan berhala. Itu hanyalah

meletakkan orang lain di tempat Tuhan. Kami mempunyai perkataan lain untuknya hari ini, hari ini kami memanggilnya pergantungan bersama. Kebergantungan bersama ialah membiarkan orang lain menetapkan matlamat, tujuan dan cita-cita hidup anda. Anda boleh memanggilnya apa sahaja yang anda mahu, akhirnya ia adalah salah. Ia salah dan ia mengeluarkan hayat maksimum daripada air.

Sesetengah daripada anda mungkin perlu bertanya beberapa soalan sukar tentang beberapa hubungan terdekat anda. Anda mungkin perlu bertanya: "Adakah mereka membantu atau menghalang misi hidup saya?" "Adakah mereka mengeluarkan apa yang Tuhan kehendaki dalam diri saya?" "Adakah mereka mendekatkanku kepada Allah, atautah mereka menjauhkanku dari-Nya?" Apabila anda sampai kepada soalan terakhir dan jika anda mendapati ia membawa anda lebih jauh daripada Tuhan, orang itu bukan kawan. Saya tidak kisah berapa lama awak mengenali mereka. Mereka bukan kawan. Kemudian bagaimanakah seseorang itu mendapat jenis kawan yang betul?" Ringkasnya, saya fikir ia adalah untuk menjadi jenis kawan yang betul. Anda menarik siapa diri anda, anda menuai apa yang anda tabur. Apa yang anda berikan sebagai kawan kepada orang lain biasanya adalah apa anda dapat. Jika anda mahukan masa dilaburkan dalam diri anda, anda perlu melakukan perkara yang sama, tetapi anda memerlukan kawan, anda memerlukan kawan yang saleh,

5. Anda memerlukan Juruselamat untuk menyelamatkan anda.

Yesus berkata, 'Karena Tuhan mengutus Anak-Nya ke dunia bukan untuk menghukum dunia, tetapi untuk menyelamatkan dunia melalui Dia.' (Yohanes 3:17) Perumpamaan lama ini menjelaskannya secara ringkas.

Jika keperluan terbesar kita ialah seorang pendidik,

Tuhan akan menghantar kita seorang guru.

Jika keperluan terbesar kita ialah falsafah baru,

Tuhan akan menghantar seorang ahli falsafah.

Jika ia adalah wang,

Tuhan akan menghantar seorang ahli ekonomi.

Jika keperluan terbesar kita adalah dalam hiburan,

Tuhan akan menghantar seorang pelawak.

Tetapi keperluan terbesar kita ialah pengampunan,

Jadi Tuhan mengutus kita seorang Juruselamat.

Hubungan amat penting. Anda memerlukan model, mentor, rakan kongsi, kawan dan saudara dan saudari dalam Tuhan. Tetapi itu benar-benar tidak bernilai jika ia tidak dibina di atas asas perhubungan yang anda miliki secara peribadi dengan Yesus Kristus.

"Kamu lihat, pada masa yang tepat, semasa kita masih berdosa, Kristus telah mati untuk orang yang tidak beriman." (Roma 5:6-8) Kemudian dalam aspek yang sama, dia berkata "Dia

melakukan itu supaya kita dapat bersahabat dengan Tuhan." Salah satu konsep yang paling membingungkan di seluruh alam semesta ialah Tuhan, Pencipta segala-galanya mahu menjadi kawan saya. Dia mahu meletakkan lengan-Nya di sekeliling saya dan anda dan berkata, "Saya sayangkan awak sama seperti kawan rapat awak. Tidak, saya sayang awak lebih daripada kawan rapat awak." Itu mungkin melalui kasih yang ditunjukkan oleh Yesus.

Periksa semua hubungan anda. Mulakan dengan hubungan anda dengan Yesus Kristus meletakkan iman dan kepercayaan anda kepada-Nya melalui ketaatan kepada Firman-Nya.
Pelajaran # 1302, 2 Mac 1997

Bab 8

Seni Penamat

Ini adalah pelajaran terakhir dalam Siri "Kehidupan Maksimum - Hidup Dengan Kuasa dan Dengan Tujuan". Jika anda telah meneliti misi anda dalam hidup, membentuk visi, menetapkan matlamat dan menjamin hubungan yang betul, anda perlu mengikuti sehingga akhir.

Bagaimana anda menamatkan perlumbaan? Kitab Suci beberapa kali membandingkan kehidupan dengan perlumbaan. Paulus berkata dalam Kisah 20:24, "...seandainya saya dapat menamatkan perlumbaan dan menyelesaikan tugas yang diberikan Tuhan Yesus kepada saya." Dalam 2 Timotius 4 Paul menulis "Saya telah menamatkan perlumbaan, saya telah memelihara iman." Perhatikan metafora, bukan hanya berlari dalam perlumbaan, kedua-dua kali Paul bercakap tentang menamatkan perlumbaan. Hidup adalah maraton bukan pecut.

Jika anda pernah menonton maraton, pada permulaannya terdapat orang ramai yang berkumpul bersama. Semasa perlumbaan berlangsung, orang ramai semakin berkurangan. Ada yang selesai dengan baik, yang lain tidak begitu baik, dan ada yang tidak selesai sama sekali. Itu benar-benar tipikal kehidupan. Bukan bagaimana anda bermula dalam hidup yang benar-benar penting, tetapi bagaimana anda menamatkannya. Apa yang berlaku kepada anda dalam hidup anda sehingga ke tahap ini tidaklah sepenting apa yang anda lakukan dengan hidup anda dari masa ini dan seterusnya. Cara anda menamatkan itu yang penting. Jika melalui siri ini atau pengalaman atau pengajaran lain anda berada di landasan yang betul untuk menjalani kehidupan yang maksimum, maka izinkan saya menggalakkan anda untuk menjalaninya sehingga anda mati. Selesai dan tuntutan hadiah.

"Berlari sedemikian rupa untuk mendapatkan hadiah." (1 Korintus 9:24) Anda bukan sekadar berlari. Anda tidak hanya berlari tanpa tujuan, anda tidak berlari dalam keadaan biasa-biasa sahaja, jika anda akan berlari, maka berlailah sedemikian rupa untuk mendapatkan hadiah. Semasa kita mengakhiri siri ini, saya berharap PENAMAT akrostik akan membantu anda mengekalkan laluan itu sehingga ke garisan penamat.

Fokus

Jika anda menyediakan pernyataan visi untuk hidup anda, jika anda menyediakan matlamat untuk mencapai visi itu, simpan perkara itu di hadapan anda. Itulah sebabnya saya menekankan menulisnya. Dalam hidup anda, anda perlu kerap duduk dan menyemak nilai anda, visi anda dan matlamat anda kemudian menilai "bagaimana keadaan saya". Zig Ziglar berkata, "Kita semua perlu kerap melakukan pemeriksaan dari leher ke atas." Plato berkata, "Kehidupan yang tidak diteliti tidak bernilai hidup." Paulus berkata "Periksalah dirimu sendiri, apakah kamu berada dalam iman; ujilah dirimu sendiri." (2 Korintus 13:5) Dan dalam Amsal 4:26, Salomo berkata "Renungkanlah jalan yang engkau tempuh." Kenyataan hebat ini boleh diringkaskan dalam "Melihat nilai dan matlamat anda secara kerap dan berdoa mengenainya akan membuat perubahan yang lebih besar dalam hidup anda." Kemudian semasa anda membuat agenda harian anda, ajukan soalan: Adakah apa yang saya katakan penting dan dicerminkan dalam masa harian saya? Itulah kunci kepada kehidupan maksimum dalam cara anda menamatkan perlumbaan.

Memintas gangguan

"Oleh itu, oleh kerana kita dikelilingi oleh awan saksi yang begitu besar, marilah kita membuang segala yang menghalangi dan dosa yang begitu mudah menjerat, dan berlari dengan tekun dalam perlumbaan yang telah ditentukan untuk kita." (Ibrani 12:1) Penulis berkata dalam perlumbaan kehidupan ini untuk membuang segala-galanya yang akan membebaskan anda. Anda tidak berlari maraton dalam sut perisai. Anda tidak memasuki triatlon dengan kot. Anda menumpahkan apa-apa yang akan menghalang anda, yang akan menghalang. Anda menghilangkan gangguan.

Apakah perkara dalam hidup anda yang akan mengganggu anda daripada menjalani kehidupan maksimum? Nah, beribu-ribu perkara. Ia mungkin gangguan a) berfikir tentang membuat wang; b) perhubungan yang salah; atau c) idea bahawa sibuk adalah lebih baik. Anda hanya mengacaukan hidup anda dengan semua perkara ini. Terdapat beribu-ribu perkara. Tetapi mungkin perkara nombor satu yang menghalang kebanyakan orang daripada kehidupan maksimum adalah masa lalu mereka.

Begitu ramai orang yang terperangkap dalam masa lalu mereka. Mereka berpegang pada rasa bersalah atas kesalahan mereka sendiri. Mereka berpegang pada luka akibat kesalahan yang telah ditimpakan kepada mereka. Jika salah satu daripada ini menggambarkan anda, anda tidak menjalani kehidupan yang maksimum. Izinkan saya mengingatkan anda, jika anda akan memandu ke bawah kehidupan melihat cermin spion anda, anda pasti akan rosak. Anda perlu melihat di hadapan anda dengan tetap fokus dan tidak terganggu oleh apa yang tertinggal.

"Saudara-saudara, saya tidak menganggap diri saya telah memegangnya. Tetapi satu perkara yang saya lakukan:" (lihat ini) "Melupakan apa yang di belakang dan menegangkan ke arah apa yang di hadapan, saya meneruskan ke arah matlamat untuk memenangi hadiah untuk itu Allah telah memanggil saya ke syurga dalam Kristus Yesus." (Filipi 3:13) Paulus diingati kerana perkhidmatan Kristiannya yang hebat tetapi dia juga seorang penganiaya Kristian yang hebat. Paul mempunyai banyak perasaan bersalah. Tetapi mengetahui dia telah diampuni oleh Penyelamatnya, Paul berkata, "Tidak, tidak, saya melupakan masa lalu dan saya meneruskan. Saya tidak akan dimanipulasi oleh ingatan saya."

Sekarang anda yang berada dalam Kristus boleh sama ada melatih perasaan bersalah itu atau anda boleh melepaskannya. Jika anda akan menjalani kehidupan yang maksimum, jika anda akan menamatkan perlumbaan, lepaskan kesedihan, lepaskan dendam, lepaskan rasa bersalah. Mereka menahan anda, mereka merosakkan anda dan mereka hanya menyakiti anda. Ketepikan masa lalu anda, ketakutan anda, rasa bersalah anda dan keraguan anda; memintas gangguan tersebut.

Perhatikan ganjarannya.

Izinkan saya bertanya kepada anda satu soalan: Mengapa kita mahu menjalani kehidupan maksimum pada mulanya? Mengapa melakukan semua untuk Tuhan? Mengapa perlu berusaha? Ia sangat penting kerana jika anda tidak dapat menjawab sebabnya, anda tidak akan sampai ke garisan penamat. Mengapa menentukan berapa lama. Sebabnya akan menentukan usaha yang anda lakukan. Mengapa pergi ke semua masalah yang telah kita bincangkan? Mengapa mengkaji nilai anda? Mengapa membuat matlamat tersebut? Mengapa perlu risau tentang perhubungan?

1. Tujuan - Ingatlah bahawa Tuhan meletakkan anda di bumi ini untuk tujuan tertentu. "Sebab kita ini buatan Allah, diciptakan dalam Kristus Yesus untuk melakukan pekerjaan baik, yang telah dipersiapkan Allah sebelumnya untuk kita lakukan." (Efesus 2:10) Tuhan mempunyai beberapa perkara, beberapa perkara baik yang Dia ciptakan untuk kita lakukan. Dia mempunyai pelan tindakan untuk kita sebelum kita dilahirkan. Terus terang, jika anda tidak memenuhi tujuan itu, tidak kira berapa banyak wang yang anda hasilkan, berapa ramai orang menjawab anda atau berapa banyak majalah yang anda dapat gambar anda di muka depan; jika anda tidak

memenuhi tujuan Tuhan untuk hidup anda, anda gagal. Itu keras, tetapi ia benar. Apa-apa sahaja yang tidak melakukan apa yang telah direka bentuk untuk dilakukan adalah kegagalan mengikut definisi. Satu-satunya cara anda akan mendapat kepuasan dan kegembiraan yang berkekalan adalah dengan memenuhi tujuan Tuhan.

2. Ganjaran muktamad. - "Setiap orang yang bertanding dalam permainan pergi ke latihan yang ketat. Mereka melakukannya untuk mendapatkan mahkota yang tidak akan kekal; tetapi kami melakukannya untuk mendapatkan mahkota yang akan kekal selama-lamanya. Oleh itu saya tidak berlari seperti seorang lelaki tanpa tujuan... " (1 Korintus 9:25-26) Adakah anda melihat apa yang Paulus katakan? Dia berkata, oh ya, orang Yunani, orang-orang dalam Olimpik kecil mereka, mereka berlari untuk stephanotis, mahkota kemenangan; sedikit pingat emas atau sesuatu yang lain. Tetapi adakah anda tahu mengapa kami berlari? Ini bukan untuk menuju ke syurga kerana Tuhan memberikan keselamatan percuma kepada semua yang menuntutnya melalui iman, kepercayaan dan ketaatan. Kami mahu berlari dengan cara yang dihormati untuk panggilan itu sehingga ke garisan penamat.

Perhatikan, terdapat tiga jenis motivasi dalam hidup. Terdapat:

- a) dalaman - apabila anda memotivasikan diri sendiri.
- b) luaran - apabila orang atau benda adalah pemangkin untuk memotivasikan anda.
- c) kekal - apabila ganjaran syurga yang tidak pernah hilang memotivasikan anda. Kunci untuk menamatkan perlumbaan dalam kehidupan Kristian yang maksimum adalah dengan memerhatikan garisan penamat dan apa yang ada di sisi lain.

"Jadi kami tidak menumpukan mata kepada apa yang kelihatan, tetapi kepada yang ghaib. Sebab yang kelihatan adalah sementara, tetapi yang tidak kelihatan adalah kekal." (2 Korintus 4:18) Paulus meneruskan pemikiran itu dalam ayat berikutnya, "Sekarang kita tahu, bahwa jika kemah yang mula-mula kita diami itu dihancurkan, kita mempunyai suatu bangunan dari Allah, suatu rumah yang kekal di sorga, yang tidak dibina oleh tangan manusia. " (2 Korintus 5:1) Adakah anda bangun setiap hari dan berfikir, saya akan memanfaatkan sepenuhnya perjalanan saya di khemah ini, tetapi saya benar-benar memerhatikan rumah agam itu? Kunci kepada kegigihan adalah perspektif. Adakah anda mahu selesaikan? Anda perlu menumpukan perhatian kepada tujuan anda dan bukan masalah anda. "Halangan adalah apa yang anda lihat apabila anda mengalihkan pandangan anda dari matlamat."

Menggabungkan tabiat yang baik.

Anda tahu kami telah bercakap tentang memilih haluan hidup anda secara sengaja dan sistematik, dan semua itu benar. Tetapi secara terang-terangan, sesetengah daripada anda, ramai daripada anda tidak akan mencuba langkah-langkah untuk kehidupan yang maksimum

kerana anda berfikir itu terlalu banyak kerja dan terlalu banyak masalah. Tetapi apabila anda menjadi konsisten dalam pilihan anda dan apabila anda menjadi berdisiplin dalam keputusan anda, ia hampir menjadi automatik. Dalam erti kata lain, anda membangunkan tabiat yang baik. Terus terang, kehidupan akan menjadi terlalu membosankan, ia akan menjadi terlalu menggembirakan jika kita perlu memecahkan dan menganalisis setiap pemikiran dan tindakan. Bagaimana jika anda perlu memikirkan setiap nafas, tarik nafas dan sekarang hembus, fikirkan betapa dahsyatnya. Bagaimana jika anda perlu memikirkan semua yang anda lalui? Tuhan tidak menjadikan kita begitu. Dia menciptakan kita untuk menjadi makhluk kebiasaan.

Berbalik kepada analogi seorang pelari maraton. Apabila dia bermula untuk setengah batu atau batu pertama itu, dia menumpukan pada mengatur rentak dan mendapatkan nafasnya dalam irama. Tetapi selepas kira-kira satu batu, dia tidak perlu memikirkan tentang itu lagi. Malah, dia akan berjalan berbatu-batu tanpa memikirkan tentang langkahnya atau pernafasannya. Kebanyakan mereka membiarkan fikiran mereka melayang seribu batu jauhnya. kenapa? Kerana mereka telah membangunkan rentak dan menetapkan tabiat berlari yang baik. Kemudian mereka sebenarnya boleh berehat. Tidak dapat dielakkan, anda akan membangunkan tabiat. Pastikan anda sedang membangunkan tabiat yang membawa kepada kehidupan yang maksimum.

Mencekik keputusan.

Saya sengaja menggunakan kekecewaan Strangle. Tercekik sebelum ia mencekik anda. Galatia 6:9 menyatakan "Janganlah kita jemu berbuat baik, kerana pada waktunya kita akan menuai jika (lihat perkataan itu) "jika kita tidak berputus asa." Saya telah melingkari perkataan "jika" itu dalam saya. Bible. Orang ramai, keputusan adalah musuh maut dalam misi hidup anda. Malah, saya yakin bahawa keputusan adalah senjata paling hebat yang dimiliki Syaitan kerana tiada apa yang akan menjadikan anda lebih tidak berkesan dengan lebih cepat. Saat anda serius untuk menjalani kehidupan yang maksimum untuk menjadikan hidup anda bermakna bagi Tuhan, syaitan akan cuba untuk mengecilkan hati anda, terutamanya pada awal-awal lagi. Anda perlu menolak keputusan untuk mencapai garisan penamat.

Sekali lagi menggunakan analogi perlumbaan, rasa kecil hati bagi saya adalah seperti memukul dinding. Pernahkah anda mendengar istilah itu? Pelari menggunakan istilah, "memukul dinding," kerana lewat dalam perlumbaan jarak jauh ada satu titik di mana setiap bahagian badan mula menjerit. Ia mula ditutup. Satu-satunya cara seorang pelari melepasi bahagian "memukul dinding," adalah melalui ketabahan murni, dan itu benar dalam perlumbaan kehidupan.

Saya ingin memberi anda formula kecil yang kemas, sesuatu yang akan menghilangkan kesakitan anda serta-merta dan hanya berkata, "Hei, jangan risau tentang itu." Saya tidak boleh berbuat demikian. Ketabahan adalah kuncinya. Seseorang pernah berkata, "Rahsia kejayaan

adalah untuk bertahan lebih lama daripada pengkritik anda." Bukankah itu bagus? Wellington, jeneral besar British, pernah berkata, "Rahsia kejayaan tentera British adalah untuk berperang lima minit lebih lama daripada musuh." Anda tidak mengukur kehebatan seseorang dengan kekayaannya. Anda tidak mengukur kehebatan seorang lelaki dengan bakatnya. Anda tidak mengukur kehebatan seorang lelaki dengan pendidikannya. Anda mengukur kehebatan seorang lelaki dengan apa yang diperlukan untuk mengecilkan hatinya. Orang yang hebat hanyalah orang biasa yang mempunyai keazaman yang luar biasa. Mereka hanya tidak berhenti.

"Sebab itu, saudara-saudaraku, berdirilah teguh. Janganlah ada yang menggerakkan kamu. Serahkanlah dirimu selalu dalam pekerjaan Tuhan, sebab kamu tahu, bahwa jerih payahmu dalam Tuhan tidak sia-sia." (1 Korintus 15:58) Bolehkah saya menguraikannya untuk anda? "Tunggu di situ. Bersabarlah, Tuhan akan membalas usahamu."

Saya benar-benar ingin mengatakan ini walaupun ia bukan ubat ajaib, jika anda sedang duduk di sana sekarang berputus asa dan tertanya-tanya bagaimana kehidupan boleh menjadi lebih sukar, lebih sukar, atau lebih teruk, yakinlah bahawa Penyelamat anda sedang duduk di sana bersama anda. Jika anda ingin menjalani kehidupan yang maksimum, akan ada titik sepanjang kehidupan itu di mana Tuhan akan menguji komitmen anda. Sekarang Dia tidak mengujinya supaya Dia tahu betapa komitednya anda. Tuhan kita mengetahui segala-galanya. Dia sudah tahu betapa komitednya anda. Dia menguji komitmen anda supaya anda tahu betapa komitednya anda.

Bagaimana dengan ketabahan anda? Adakah anda selesai? Bagaimana anda menangani kegagalan? Apabila keadaan tidak berjalan dengan baik, apabila anda membuat kesilapan, adakah anda mempunyai sedikit pesta dan berkata, "Miskin saya, miskin saya." Adakah anda mengeluh, adakah anda berdebat atau anda menyerah? Tidak! Anda mencekik keputusan sebelum ia mencekik anda.

Berpegang pada Kristus.

Jika anda bekerjasama, Allah akan memberikan anda kuasa untuk bertahan. Dia akan memberi anda kuasa untuk menyelesaikannya. Anda tidak perlu melakukannya seorang diri. Dia akan membantu anda jika anda akan bekerjasama.

"Dengan yakin akan hal ini, bahwa Dia yang memulai pekerjaan yang baik di dalam kamu akan meneruskannya sampai pada hari Kristus Yesus." (Filipi 1:6) "Ia akan membuat kamu kuat sampai akhir, supaya kamu tidak bercacat pada hari Tuhan kita Yesus Kristus." (1 Korintus 1:8) Pasti ada di antara anda yang mempelajari pelajaran ini sedang melalui masa yang sukar sekarang. Anda tidak berasa mahu menamatkan sama sekali. Anda mungkin berasa seperti

anda berada di bawah. Anda tidak boleh memikirkannya. Tuhan tidak selesai dengan anda. Perlumbaan belum berakhir. Dia yang memulakan pekerjaan baik-Nya dalam diri anda ingin menyempurnakannya dalam hidup anda. Berpegang pada Kristus.

"Untuk tujuan ini saya bekerja, bergelut dengan seluruh tenaga-Nya, yang begitu kuat bekerja dalam diri saya." (Kolose 1:29) Sesetengah daripada anda baru memulakan perjalanan, dengan serius. Yakinlah mereka yang menjalankan perlumbaan dengan berkesan dan yang mengetahui hadiah dan yang menjalani kehidupan maksimum akan melakukan lebih daripada semua yang pernah mereka fikirkan atau bayangkan kerana kuasa Kristus yang bekerja dalam diri mereka.

Pernahkah anda meneliti kehidupan anda seperti yang Paulus katakan dalam 2 Korintus 13:5? Adakah anda telah menguji iman anda? Adakah anda mula akhirnya? Adakah anda dalam perjalanan untuk menjalani kehidupan maksimum? Atau adakah anda bergelumang dalam keputusan? Berpegang pada Kristus. Jika anda tidak berada di dalam Kristus, inilah masanya. Letakkan kepercayaan dan iman anda kepada-Nya dengan ketaatan kepada mesej Injil-Nya, mesej perdamaian-Nya. Pelajaran Steve Flatt AG # 1303 9 Mac 1997



Institut Pengetahuan Alkitab Antarabangsa



Randolph Dunn, Presiden - Roberto Santiago, Dekan
thebiblewayonline.com

Kursus 1 - Pesan Tuhan

Bagaimana Semuanya Disini?
Lelaki Yang Adalah Tuhan
Kristus - Misteri Tuhan
Mitos Tentang Tuhan
Dari Hidup hingga Mati - Manusia fana
Penebusan Terancang
Mesej Injil

Kursus 2 - Ketaatan Kepada Kristus

Kursus 4 - Berkembang Dalam Kristus

Yesus dari Nazaret
Kehidupan Kristus
Bersatu dalam Kristus
Mitos tentang Sakit
Badan, Jiwa, Roh - Ke Mana Mereka Pergi Apabila Anda Mati?
Perkahwinan dan Perceraian
Sabat Tuhan
Penciptaan sebelum Penciptaan Kejadian

<p>Masa Sebelum Kristus Masa Kristus di Bumi Masa Selepas Kristus Akhir Zaman di Bumi Masa untuk Memutuskan Dari Kematian Melalui Salib Kepada Kehidupan Mitos tentang Pengampunan Pembaptisan ke dalam Kristus</p> <p>Kursus 3 -Hidup Baru Dalam Kristus Kerajaan Bukan Buatan Tangan Hamba Di Kerajaan Prinsip Pertama Kristus Balu dan Orang Lain Yang Memerlukan Susu Rohani Hidup Merdeka Mitos Kesengsaraan Mesej Daripada Surat-surat Sembah Tuhan Dalam Roh dan Kebenaran</p> <p>Kajian untuk Ulama Alkitab Bible yang digariskan Alkitab diringkaskan Jenis dan Metafora</p>	<p>Ibrani</p> <p>Kursus 5 - Kematangan Dalam Kristus Pengajaran Daripada Salib Proses Pembinaan Semula Tuhan Soalan Terhebat Pernah Ditanya hidupUntuk Satu Sama Lain Dalam Kristus Menjalani Kehidupan Maksimum Janji Kini dan Selamanya Lelaki Sejati adalah Lelaki Bertuhan Kata-kata Indah Kehidupan</p> <p>Kursus 6 - Menjadi Cendekiawan Bible Bayang-bayang, Jenis, dan Nubuatan Roh Kudus Daniel Wahyu Yesus Kristus Kesunyian Kitab Suci Pengajaran & Amalan Dari 100 Masihi hingga 1500 Masihi Pembaharuan atau Pemulihan Menyusun dan Menterjemah Alkitab Amalan Gereja Hari Ini– Kitab Suci atau Tradisi?</p> <p>Genealogi Yesus - Sebuah Carta</p>
--	---

Institut Pengetahuan Bible Antarabangsa mempunyai pautan ke bahasa lain di thebiblewayonline.com.